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Zprávy
z radnice
Výběr ze zápisů z jednání rady města č. 10-13/2008
Investiční akce
– Rada města souhlasí s uzavřením smlouvy na výkon inže-

nýrské činnosti s Ing. arch. Kohelovou pro stavby - oddílné
kanalizace a nápravných opatření, plynoucích z Generelu
kanalizačního řadu: vybudování dešťové kanalizace v Jenečku
(ul. Družstevní, úprava požární nádrže a přilehlých komuni-
kací), ul. Sportovců, Drdova, U Obory, Cihlářská (úprava
koryta potoka), Lipová, U Sádek, K Rybníku, V Uličce,
U Vodárny, Pod Stadionem, retence U Panské zahrady, měst-
ský park Hostivice, revitalizace Litovického potoka

– Rada města souhlasí s předloženou dokumentací „Chodecký
přechod Komenského v Hostivici“ a „Chodecký přechod Lito-
vická v Hostivici“ pro spojené územní a stavební řízení.

– Rada města souhlasí s uzavřením smluv o dílo s fy ELTODO
CITELUM, s.r.o. na zhotovení:

a) přisvětlení přechodů pro chodce u křižovatky ulic Karlo-
varská – Palouky

b) rozšíření veřejného osvětlení v parcích ulic Družstevní
a Janderova

– Rada města souhlasí s předloženou projektovou dokumen-
tací pro stavební úpravy v ul. Dělnická, spočívající ve vybudo-
vání nové vozovky, vjezdů k nemovitostem a chodníků.

– Rada města souhlasí s výkopem v chodnících v souvislosti
s výstavbou energetického distribučního zařízení – nové kabe-
lové vedení NN 0,4 kV v ul. Pelzova a Tyršova. Investor akce
ČEZ Distribuce, a.s., dodavatel firma ELEKTROŠTIKA,
s.r.o. Dodavatel uzavře se správcem komunikace TS Hosti-
vice výpůjční smlouvu.

– Rada města vydává souhlasné stanovisko k žádosti VPÚ
DECO Praha a.s. - dokumentace k územnímu rozhodnutí pro
Logistické centrum Hostivice TULIPÁN PARK IV. etapa –
objekty infrastruktury s těmito podmínkami:

- dopravní trasy budou vedeny po rychlostní komunikaci R6
a s ní souvisejících komunikacích

- budovy zasadit do terénu tak, aby jižní pata přivrácená
k Hostivici nepřevyšovala původní terén.

- objekty SO 004.B4.1 a SO 003.B3.1 orientovat okny na jih.
– Rada města souhlasí s rozšířením veřejného osvětlení

v ul.Sportovců.
– Rada města souhlasí s uzavřením smlouvy o dílo na „Pří-

pravné práce pro budoucí sportoviště Družstevní – Hostivice.
– Rada města souhlasí s uzavřením smlouvy o dílo na zajištění

inženýrské činnosti a technického, autorského dozoru na akci:
„Splašková kanalizace a přeložka plynovodu ulice Ke Stro-
mečkům“.

– RM souhlasí se záměrem ČEZ Distribuce, a.s., Oblast Sever-
Kladno, provést opravu vrchního vedení tak, že provede
výměnu vodičů na sloupech. Vrchní vedení se nachází v trase
podél ul. Za Tvrzí ke křižovatce se  silnicí Hostivice – Chýně,
dále v pásu mezi silnicí a zástavbou Vilová čtvrť ve směru
k Jenečskému hřbitovu a podél jižní části hřbitova  ke trati
Hostivice – Rudná.

– RM souhlasí s pokládkou kabelu NN pro nové RD v pozem-
cích v ul. Sportovců u STS za podmínek, že:

- investor uzavře smlouvu o zřízení věcného břemene

- investor uzavře před zahájením výkopových prací výpůjční
smlouvu se správcem komunikací TS Hostivice.

– RM souhlasí s pokládkou kabelu na zahradě MŠ Hostivice,
s podmínkami:

- Práce budou provedeny v době, kdy to nebude narušovat
chod MŠ.

- Kabel bude uložen v souladu s ČSN. Výkop bude veden
v těsné blízkosti plotu tak, aby nedošlo k narušení statiky
plotu a zároveň se minimalizovalo poškození kořenů keřů.
Výkop bude proveden ručně.

- Práce se budou provádět tak, aby byl brán maximální
ohled na okolní zeleň a event. poškozená zeleň bude
v plném rozsahu nahrazena.

- Před zahájením výkopových prací bude proveden odbor-
nou firmou řez živého plotu v linii výkopu.

- Zásyp výkopu  bude řádně hutněn a povrch mezi keři
a plotem zakůrován.

– RM souhlasí s kolaudací veřejného osvětlení a komunikací
v lokalitě U Obory III za podmínky, že investor předloží sou-
hlasné vyjádření správce komunikací TS Hostivice a správce
veřejného osvětlení společnosti ELTODO – CITELUM, s.r.o.

– RM souhlasí se žádostí investora ČEZ o vyjádření k ÚR –
akce STL plynovod. přípojka k objektu č.p. 534 v Komenského
ul. za podmínek, že:
- investor uzavře s městem smlouvu o věcném břemeni,
- investor uzavře se správcem obecního majetku TS Hostivice

výpůjční smlouvu na pozemky dotčené stavbou.
– RM souhlasí s uzavřením smlouvy o dílo na akci „Splašková

kanalizace a přeložka plynovodu ul. Ke stromečkům“.
– RM souhlasí s uzavřením smlouvy o dílo na Technický dozor

investora akce „Splašková kanalizace a přeložka plynovodu
ul. Ke stromečkům“.

– RM souhlasí s přisvětlením přechodu pro chodce – Palouky.
V rámci úspor města bude zrušeno odběrné místo. Vrchní
vedení bude zrušeno v celé lokalitě a napojení bude vedeno
zemí.

– RM souhlasí s provedením úpravy chodníků k investičním
akcím „Chodecké přechody v ul. Komenského a Litovická.“

Pozemky
– Rada města souhlasí s prodejem pozemků vedle restaurace

Chmelový keř zájemci prostřednictvím Úřadu pro zastupování
státu ve věcech majetkových za podmínky darování pozemků
pod chodníkem - po jeho opravě.

– RM souhlasí s výstavbou viladomu s jedenácti byty v lokalitě
Central Group, “Vilová čtvrť” podél ul. Za Tvrzí, investor firma ČS-
KARO, s podmínkou zajištění jednoho a půl parkovacího stání na
bytovou jednotku, z důvodu nebezpečí zastavění slepé ulice par-
kujícími vozidly a znemožnění vjezdu záchranné techniky.

– Rada města nesouhlasí se zřízením tržního místa na chod-
níku u přechodu přes ul. Čs. armády (u LIDLu). Jedná se
o místo, které je jako pěší komunikace značně zatížené.

– RM souhlasí se zveřejněním záměru prodeje pozemku na
rohu ulic Břevská a sídliště Na Pískách a ukládá s žadateli
projednat kupní cenu.
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– RM ukládá odeslat VPÚ DECO následující požadavky na
doplnění dokumentace:

- Hmotové řešení navrhovaného areálu s osazením do
terénu, včetně stávající okolní zástavby, nebo počítačovou
vizualizaci včetně okolní zástavby. Fotogrammetrický
zákres navrhované stavby při pohledu z lokality Sadová.

- Návrh trasy pro pěší od vlakového nádraží.
– RM souhlasí se zveřejněním záměru pronájmu části pozemku

vedle prodejny F+F u autobusové zastávky a ukládá projed-
nat cenu za pronájem pozemku a dobu nájmu.

– RM souhlasí s pronájmem pozemků proti prodejně Železář-
ství p. Burgera za účelem vybudování a zainvestování parko-
viště - 9 míst a přilehlého chodníku a ukládá starostce jednat
o podmínkách pronájmu.

– RM souhlasí s odnětím ze zemědělského půdního fondu
(ZPF) pozemků v lokalitě Palouky pro stavbu rozšíření areálu
CHS Immobilien k.s.

Školství
– Rada města souhlasí s tím, aby na základě § 178 odst. 4,

zákona 561/2004 Sb., hradilo město Hostivice náklady školy
za žáky, kteří jsou nuceni ze zdravotních důvodů navštěvovat
speciální školu. Toto musí být doloženo lékařskou zprávou
a vyjádřením ředitele ZŠ Hostivice.

– Rada města bere na vědomí informaci ředitelky MŠ Hosti-
vice o odchodu do důchodu a ukládá tajemníkovi vypsat kon-
kursní řízení na ředitele (ředitelku) MŠ Hostivice.

Technické služby
– RM zmocňuje TS Hostivice, v souladu se zřizovací listinou,

uzavírat „Výpůjční smlouvy“ za účelem propůjčení veřejného
prostranství v majetku města. Jedná se zejména o zvláštní

užívání komunikací dle § 25 zákona 13/1997 o pozemních
komunikacích, v platném znění, o pokládku inženýrských sítí
a ostatní zábory v souvislosti se stavební činností. Doba
výpůjčky nesmí být delší než 30 dnů.

– RM bere na vědomí návrh na provedení oprav služebního
bytu, kaple a areálu pohřebiště na Hostivickém hřbitově
a ukládá ředitelce TS Hostivice vyvodit důsledky z neplnění
povinností při správě bytového fondu a informovat o nich RM.

Městský úřad
– RM schvaluje organizační uspořádání Městského úřadu Hos-

tivice podle předloženého návrhu ze 3.7. 2008 s platností od
1.8.2008.

Ostatní
– Rada města bere na vědomí petici občanů k lokalitě Ke Stro-

mečkům s tím, že respektuje uzavřené dohody a stanoviska
předchozích vedení města.

– Rada města děkuje všem organizátorům za zdařilý průběh
oslav Dne dětí, které se konaly 31.5.2008.

– Rada města bere na vědomí informace pana Řežábka
o konání trhů v Hostivici a ukládá vypracovat dodatek popří-
padě změnu smlouvy s inflační doložkou a změnou výše
nájemného.

– Rada města ukládá vyzvat bytové družstvo Zahrada II. k jed-
nání ve věci umístění kontejnerů na separovaný odpad na
rohu ulic Za Mlýnem a B. Němcové.

– RM souhlasí s uveřejněním reklamy v pohlednicovém kalen-
dáři na rok 2009 v podobě otištění 2 ks historických pohlednic
Hostivice a Břví (2 strany).
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Zastupitelstvo města

❐ schvaluje program zasedání zastupitelstva tak, jak byl uve-
den na pozvánce.

❐ volí za ověřovatele zápisu z tohoto zasedání pana Miroslava
Petříka a paní Janu Kozlovou.

❐ schvaluje zápis ze zasedání Zastupitelstva města č. 12/2008
konaného dne 22.5.2008.

❐ bere na vědomí zprávu o činnosti Rady města Hostivice
v období od minulého zasedání, kterou přednesl tajemník
Městského úřadu Hostivice Ing. Šantrůček.

❐ ukládá tajemníkovi MěÚ Hostivice prověřit ve spisovně města
Hostivice možnou přítomnost dalších žádostí o byty s účelo-
vou dotací, aby mohlo být provedeno doplnění materiálu.

❐ schvaluje změnit v obecně závazné vyhlášce č. 3/2008 ve
článku č. 14 “Osvobození od poplatku za užívání veřejného
prostranství” v bodě b) - osvobození od poplatku po dobu prv-
ního měsíce od zahájení záboru (namísto 14 dní).

❐ schvaluje vydání obecně závazné vyhlášky č. 3/2008, kterou
se mění obecně závazná vyhláška č. 3/2004, o místních
poplatcích, ve znění obecně závazné vyhlášky č. 2/2007.

❐ bere na vědomí zprávu o kontrole plnění usnesení, kterou
přednesl předseda Kontrolního výboru MVDr. Kudrna.

❐ schvaluje rozbor hospodaření k 30.6.2008.

❐ schvaluje předložený návrh Rozpočtového opatření
č. 3/2008.

❐ schvaluje předložený návrh Rozpočtového opatření
č. 4/2008.

❐ souhlasí s přípravami na dostavbu základní školy, ul.
U Zámecké zdi.

❐ souhlasí s “Dohodou o ukončení smlouvy o dílo a o narovnání
vzájemných práv a povinností” se společností VCES a.s.

❐ ukládá radě města připravit podklady pro dostavbu základní
školy, ul. U Zámecké zdi a vypsání výběrového řízení na tuto
dostavbu.

❐ schvaluje prodej pozemků parc. č. st. 721, st. 1056, 164/2,
164/13, 164/14, k.ú. Litovice, které jsou součástí sportovního
areálu SAB Břve, s.r.o., o celkové výměře 14 431 m2 za cenu
3 115 420 Kč a za podmínky předchozího podpisu smlouvy
o spolupráci mezi Sportovním areálem Břve, s.r.o. a Tělový-
chovnou jednotou Sokol Břve a městem Hostivice a ukládá
starostce zajistit doplnění textu smlouvy o následující: naby-
vatel je povinen bezodkladně vrátit městu Hostivice prodané
pozemky za stejných podmínek a za stejnou cenu sjednaných
v této smlouvě, pokud

a) bude změněn účel využití pozemků z veřejně přístupné
sportovní činnosti na činnost jinou

b) pokud by mělo dojít ke změně majitele pozemků bez časo-
vého omezení.

❐ schvaluje uzavření darovací smlouvy na pozemky parc.
č. 1153/8, 1153/7, 1153/9, 1153/10, 1153/16, 1153/24,
1153/25, 1153/6, 1185/11, 1246/1, 1246/8, 1247/14, 1247/15,
1247/16, 1247/17, 1247/18, 1382/73, 1382/74, k.ú. Hostivice
Středočeskému kraji jako investorovi stavby budoucí komuni-
kace na těchto pozemcích.

SOUHRN PŘIJATÝCH USNESENÍ 
ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA

konaného dne 12.8.2008
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❐ schvaluje bezúplatný převod pozemků parc. č. 1230/2, 1252/6,
1265/4 k.ú. Hostivice od ČR - Úřadu pro zastupování státu ve
věcech majetkových do vlastnictví města.

❐ schvaluje bezúplatný převod pozemků parc. č. 38/1, 378/1,
1117/8, 1148/16, 1158/322, 1160/23, 1160/27, 1161/239,
1161/249, 1168/21, 1169/18, 1169/31, 1169/32, 1169/33,
1169/36, 1169/42, 1265/6, 1269/4 k.ú. Hostivice od firmy
Pražská kanalizace a vodní toky, státní podnik “v likvidaci”.

❐ schvaluje, aby správa městského majetku byla soustředěna
na městský úřad s tím, že Technické služby budou nadále
vykonávat provoz a údržbu městského majetku podle stávají-
cího zadání (schválených plánů apod.) a podle dalších objed-
návek prací ze strany města a ukládá radě města zajistit, aby
městský úřad byl materiálně a personálně schopen zajistit
správu městského majetku a do konce roku 2008 tuto správu
majetku převzal v plném rozsahu.

❐ schvaluje předložený návrh Rozpočtového opatření
č. 5/2008.

❐ ukládá radě města dojednat do příštího zasedání ZM dodatek
ke smlouvě o dodávce vody do obce Chýně tak, aby bylo sta-
noveno maximální množství vody, které může být dodáváno
do Chýně, aniž by docházelo k problémům ve vodovodní síti
města Hostivice.

❐ schvaluje přijetí finančního daru ve výši 200 000 Kč od spo-
lečnosti Central Group a.s. Tato částka bude použita pro

zlepšení technického vybavení (ekologie) ČOV Hostivice ve
smyslu ustanovení § 20 odst. 8 zákona 586/1992 Sb.

❐ bere na vědomí, že nedochází ke střetu zájmů u členky
finančního výboru a zároveň zaměstnance MěÚ Hostivice -
paní Nedbalové.

❐ ukládá Radě města Hostivice zpracovat přehled o placení
a vývoji cen nájmu v nebytových prostorách města Hostivice
a pozemků v katastru Hostivice a Litovice a předložit tento
materiál zastupitelstvu města do příštího zasedání zastupitel-
stva města.

❐ souhlasí s poskytnutím půjčky z Fondu pro rozvoj bydlení
města Hostivice pí. Liškové ve výši 50 000 Kč.

❐ ukládá radě města, aby do příštího zasedání zastupitelstva
města připravila návrh doplnění regulativů územního plánu.

❐ revokuje usnesení ze dne 31.3.2008, kdy usnesením č. 11
schvaluje v bodě 6 závěrečný účet města Hostivice za rok
2007 bez výhrad na znění: ZM Hostivice schvaluje závěrečný
účet města Hostivice za rok 2007 s výhradou.

❐ schvaluje plán kontrolní činnosti Kontrolního výboru za 2.
pololetí roku 2008.

❐ souhlasí, aby na části pozemku č. 1155/1 k.ú. Hostivice vzniklo
v souladu s územním plánem sportoviště a oddychová zóna.

❐ bere na vědomí složení konkurzní komise pro jmenování
nového ředitele nebo ředitelky Mateřské školy Hostivice.

Vážení spoluobčané,
zastupitelstvo schválilo odkoupení Sokolovny od České obce
sokolské. V tento moment se dokončuje smlouva. Předpoklá-
dáme tedy, že do konce kalendářního roku bude Sokolovna
majetkem města. Je pravdou, že se tímto rozhodnutím poda-
řilo zastupitelům předejít možnému prodeji do rukou soukrom-
níka, který by nemusel respektovat názory a potřeby obyvatel.
Nám záleží na zachování sportu, společenských prostor
pro možné setkávání obyvatel, klidné prostředí v centru.

Ten, kdo sleduje rozpočet města, si je plně vědom, že tento
krok není lehký. Při prvním kroku je nutné vzít v úvahu, že musí

následovat krok druhý, a to je v tomto případě vstup investora.
Hledáme tedy případného investora, který má zájem přinést
městu peníze. Podmínka – zůstane původní záměr.

Nechceme investora, kterého navrhují někteří zastupitelé – “pro-
dejte jim pozemky podle hlavní silnice na řadovky a oni vám
opraví Sokolovnu” – NE. Chceme investora, který umí podnikat
ve sportu a společenských aktivitách.

Vážení spoluobčané – znáte takového?

Iva Koptová, starostka

Bývalé vojenské prostory – Hájek
Na jednání zastupitelstva přijali zastupitelé dar od Armády ČR – pozemek, který sloužil jako

vojenská obrana Prahy, následně po vyklizení byl pronajatý RSDr. Boháčovi, který zde pro-

vozuje recyklační středisko.

Na tomto zastupitelstvu pozval osobně RSDr. Boháč všechny zastupitele k prohlídce těchto

prostor s tím, že chce představit svou činnost a následně požádat vedení města o pronájem.

Vzhledem k tomu, o jak velkou plochu jde (10 ha), si podle našeho názoru zaslouží velkou

pozornost a opatrnost, komu bude pronajata, za jakým účelem a na jakou dobu. Co může

tento prostor přinést městu a jeho obyvatelům?

Pozvání přijali od RSDr. Boháče všichni zastupitelé, ovšem na místě se sešli jen v počtu 4

(z celkového počtu 17) – Iva Koptová, Ing. Milena Kratochvílová, MVDr. Luboš Kudrna, Ing. Jiří

Kučera a Ing. Ivana Staňková za úřad. Pravdou je, že v dřívějším termínu měli možnost si tento

areál prohlédnout členové komise životního prostředí, kteří ovšem také nevyužili nabídky. Při

této příležitosti byli na místě paní Vávrová, ing. Kučera a úřednice z životního prostředí paní

Čechová. Nedokážeme tedy odhadnout, jak se budou zastupitelé k této otázce vyjadřovat.

Pochopitelně se ohlížíme i po jiných zájemcích, kteří by tento prostor dokázali využít a nezatí-

žili město a jeho okolí těžkou dopravou. Město by mohlo dostávat nájemné, které by bylo vyu-

žíváno následně na zkvalitňování života ve městě. 

V případě, že by se nájemcem stala jiná firma, město zajistí jiné prostory na ukládání bioodpadu.

Věříme, že přijetím tohoto daru město získá.

Dalším možným darem jsou opuštěné prostory kasáren v centru města, ovšem zde ještě pro-

bíhají jednání.

Iva Koptová, starostka

90. VÝROČÍ
VZNIKU

SAMOSTATNÉ
REPUBLIKY

Srdečně zveme všechny
občany k oslavě 90. výročí

vzniku samostatné
Československé republiky

v pátek 24. října
v 13.00 hodin na
Husově náměstí.

Vystoupí Žesťový kvintet
Hudby Hradní stráže a žáci
základní a mateřské školy.

Sokolovna
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V červnu proběhla oprava povrchu

části komunikace Kmochova 

(od Husova nám. za Litovickým 

potokem). Opravu provedla firma

A.Zadák.

investice

Na konci měsíce května bylo realizováno přisvětlení

veřejného osvětlení v ulici Sportovců, Kmochova 

a V Podskalí firmou Eltodo Citelum.
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Výměna sloupového
vedení

Dle informace Telefónica O2 Czech
Republic a.s. bude probíhat od září
2008 do listopadu 2008 přepojení nad-
zemního sloupového vedení do úložné
sítě s následnou demontáží nadzemní
sítě a sloupů. Celkem bude demonto-
váno 7,1 km kabelů, 64 sloupů a 139
staničních vedení.

UPOZORNĚNÍ
Upozorňujeme občany, aby
neodváželi a neodkládali velko-
objemový odpad do firmy T.O.P.
Umwelt. Do této firmy můžete
odvážet pouze nebezpečný
odpad a elektrozařízení.

Jelikož v některých médiích jsou
uveřejněny mylné informace, přiná-
šíme Vám následující přehled:
Občané narození do 31.12.1935
nemusí měnit OP, ani tzv. knížečku,
pokud mají vyznačeno občan České
republiky a platnost bez omezení.
Mění se pouze průkazy pro všechny
občany narozené od 1.1.1936, a to
pouze v barvě růžové (kartičky), bez
ohledu na datum vydání a na vyznače-
nou dobu platnosti.
Termín této výměny je do konce letoš-
ního roku. Lhůta na vydání OP je 30
dnů, proto by měl občan požádat o
výměnu nejpozději do konce měsíce
listopadu.
V platnosti zůstávají OP v barvě zelené
(kartičky), které platí po dobu v nich
vyznačenou.

Pokud došlo k nějaké změně v údajích
uvedených v OP, např. rozvod, ovdo-
vění, změna bydliště, je ze zákona
povinnost zažádat o OP nový (změnu
doložit patřičným dokladem např. roz-
vod - rozsudek s nabytím právní moci,
úmrtní list apod.). V těchto případech
mají povinnost zažádat o výměnu OP i
občané narození do 31.12.1935.
Žádost o vydání OP je možné vyzved-
nout v podatelně úřadu každý den,
v úřední dny i v kanceláři evidence oby-
vatel a OP. K žádosti je nutné přiložit
jednu aktuální fotografii.
V případě jakýchkoli nejasností volejte
na tel. 220 397 131 (pí. Jiráková) nebo
220 397 132 (p. Fousek).

Pavel Fousek
vedoucí odboru vnitřních věcí

Výměna občanských 
průkazů

PODĚKOVÁNÍ

Děkujeme firmě Řezáč 

za urychlené řešení odklizení

černé skládky v okolí 

Břevského rybníka, 

které proběhlo v květnu 2008.

před úklidem

po úklidu
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Byl to opravdu zážitek!

Rozzářené oči, nadšení a štěbetající hlásky jeden přes
druhý, jak se snaží ze sebe dostat vše, co viděly a zažily.

To byla reakce mnoha dětí, které navštívily rytířské souboje,
konané v našem městě.
Ti, kteří toto vystoupení se svými dětmi a nebo sami navštívili,
vědí, o čem je řeč. Byla to tři odpoledne, v jejichž průběhu nám
při královských rytířských turnajích skupina Traken přiblížila
dobu, kdy souboj byl jediným způsobem, jak obhájit svou čest,
či bojovat o srdce své vyvolené. Dobové kostýmy, repliky zbraní,
koně, kolbiště a celková atmosféra pohltila naprosto všechny
děti. V čase mezi kláními se mohly děti vyfotografovat na koních
a vyzkoušet některé z rytířských dovedností.
Myslím, že nejsem sama, kdo by chtěl touto cestou poděko-
vat rytířské skupině Traken za velmi pěkný zážitek, ale také
Městskému úřadu v Hostivici, díky kterému měly možnost naše
děti tato představení navštívit zdarma.

Petra Bělohlávková

Město Hostivice děkuje Tenisovému oddílu TJ Sokol Hosti-
vice za vstřícný postoj při konání rytířských turnajů skupiny
Traken a za umožnění připojení na elektřinu a vodu.

Starostka Iva Koptová
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Přesně tak dlouhou dobu se předškolním dětem v našem
městě věnovala paní Jana Kozlová. V září se chce se „svou“
školkou rozloučit a tak mě napadá pár otázek.

■■ Jaké byly začátky?
Úplně první děti jsem měla těsně po srpnové okupaci v roce
1968 na Okrsku „O“ v Kladně – těm už je dnes přes čtyřicet let!
Pak jsem vypomohla kolegyním ve školce v Chýni a od roku
1977 působím v Hostivici. Nejdřív to byla jednotřídní mateřská
škola v Litovicích – stará dřevěná budova s mnoha problémy, ale
malý kolektiv, kde vládly mimořádně pěkné mezilidské vztahy.
Tady jsem dostala možnost starat se o vybavení a rozjezd „nové
školky“, která se otevřela v roce 1986. Dodnes fungují některé
věci a nábytek, které jsem nakupovala. Pokud srovnávám mož-
nosti – tenkrát jsem dostala řidiče a Avii a objížděli jsme po
republice výrobce a vše sváželi do nových prostorů. Teď, když
jsme doplňovali nové dvě třídy po přístavbě v roce 2006, to byla
legrace – internet, široká škála nabídky a ochotní prodejci udělat
pro zákazníka i nemožné.

■■ Takže jen v tomto zařízení fungujete 22 let?
Počítáte správně a skoro mě to číslo překvapuje. Člověk si v tom
denním kolotoči ani neuvědomí, jak čas pádí. Když se zamyslím,
kolik to bylo za tak dlouhou kariéru začátků školních roků a set-
kávání s novými dětmi i rodiči, kolik to bylo vánočních besídek,
nazdobených velikonočních vajíček, oslav MDŽ a Svátků
matek…

■■ Jak byste srovnala dnešní děti a děti z dob Vašich

začátků?
Myslím, že dříve byly děti víc samostatné a určitě na ně byly kla-
deny větší nároky. Odloučení od mámy už v útlém věku v jeslích
a pak i ve školce – zkrátka - „musely vyšlapovat“. Dnešní trendy
jsou volnost a nenásilnost, je to úžasné, ale to má i svá úskalí.
Člověk se musí v životě podřizovat některým daným pravidlům,
dodržovat mantinely v chování i jednání a není špatné, když dítě
umí plnit malé povinnosti už při vstupu do základní školy.

■■ A co rodiče?

Ti vždycky milují své děti a chtějí pro ně to nejlepší zařízení a

péči. Rodiče i místní organizace tenkrát v roce 1986 měli veliké

pochopení a pomáhali brigádně stavět chodníky, plot, bazén,

pískoviště, hodně jsme se znali z neformálních setkání. Jejich

děti už k nám zase vodí svoje děti… je příjemné se s nimi set-

kávat. Vítek říkal, že mně má rád a vezme si mě za ženu –

nevěrník… už má ženu Haničku a v září přivedou dceru Valen-

týnku. Petra si při plavání rozsekla bradu, Fanda už má dvě

děti, Aleš dokonce tři, Zuzka má dva šikovné kluky, dcera

Anety má stejně krásné oči jako má máma. Moc ráda se s nimi

potkávám. 

Někdy nás ve školce ale zamrzí, když rodiče, se kterými se tak

důkladně neznáme, potkáme ve školce na chodbě /!/ a oni

nepozdraví. Proč mizí ta základní slušnost – popřát si „dobrý

den“?

■■ Můžu se zeptat na personál školky?

Tak to je jasné a stručné – pracovité, zodpovědné, obětavé.

Držíme spolu ve chvílích vypětí, chceme se pochopit, řešit pro-

blém, ne „ženský kolektiv se hašteří“. To jsem nikdy nezažila.

A také se spolu umíme i mimo školku pobavit a zasmát, a to je

moc důležité.

To bych školce přála i do budoucna, protože když je spokojený

personál, odrazí se i na spokojenosti dětí a rodičů. Při řešení

možných problémů je vždycky potřeba oboustranně chtít ho

vyřešit, respektovat pádné argumenty protistrany.

■■ Váš život nekončí – co bude dál?

No, Vy víte, že děti jsou mým životním údělem a radostí– samo-

zřejmě se jim budu věnovat dál, ale už v menší míře ve svém

„Veselém domečku“.

Děkujeme za rozhovor.

-red-

Vážená paní Kozlová,

připadá mi to neuvěřitelné, ale je to skutečnost – Vy a důchod? Ještě teď mám před očima den, kdy jste mě přijala do kolek-

tivu zdejší mateřinky a vedla mě. Společně jsme pracovaly jedenáct let a nepřímo spolupracujeme i nadále. Vždy bylo

jasné, že pro děti a kolektiv žijete, jinak by nebylo škol v přírodě a 24hodinové práce, akcí pořádaných pro rodiče s dětmi,

kdy přípravy probíhaly několik týdnů.

Jako Iva Koptová   DĚKUJI.

Za MĚSTO HOSTIVICE je také milou povinností poděkovat ředitelce, která vybudovala velice pěkně vybavenou MŠ, kde

je pevný kolektiv a spokojené děti. Kde zaměstnanci neberou svou práci jako povinnost, ale jako koníčka. Věřím, že naše

školka pod novým vedením bude pracovat ve stejné kvalitě, kdy město Hostivice jako zřizovatel nebude muset řešit potíže,

kdy bude mít pouze radost a bude sledovat spokojené děti a rodiče.

Vážená paní ředitelko, zachovejte prosím naší školce přízeň, pomáhejte novému vedení, aby nikdo nepoznal změnu.

Zachovejte přízeň i vedení města, jeho obyvatelům, ať už předškolním, nebo odrostlým.

Velice si vážíme Vaší práce a děkujeme.

Iva Koptová, starostka

Ing. Milena Kratochvílová, místostarostka

Třicet jedna let 
– dlouhých, ale prý pěkných!
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Domácnosti mají možnost žádat o podporu výměny sta-
rých kotlů na uhlí za moderní vytápění obnovitelnými

energetickými zdroji. Státní fond životního prostředí ČR
(SFŽP) začal 25. března přijímat žádosti o investiční pod-
poru instalace kotle na vytápění (či kogeneraci tepla a elek-
třiny) s využitím biomasy, solárních systémů pro ohřev užit-
kové vody či pro přitápění, a také pro instalaci tepelných
čerpadel. Žádosti bude přijímat až do 31. prosince 2008.

Na podporu ekologického vytápění Ministerstvo životního pro-
středí ČR (MŽP) vyčlenilo částku 100 milionů korun. Žadatelé by
se svými žádostmi neměli otálet. Čím dříve svou žádost podají,
tím větší budou mít šanci finanční podporu získat.

Podpora u kotlů na biomasu a solárních panelů může dosáhnout
až 50 procent investičních nákladů, u tepelných čerpadel až 30
procent nákladů. Maximální výše podpory může být 50 tisíc
korun u kotlů na biomasu a solárních systémů na ohřev vody, u
tepelných čerpadel a solárních systémů pro přitápění může
dotace dosáhnout až 60 tisíc korun.

Podporu bude SFŽP poskytovat pouze na kotle na biomasu
nebo tepelná čerpadla včetně příslušenství, která nahrazují
původní kotle na pevná fosilní paliva.
“Cílem je, aby co nejvíce z 450 000 domácností, které dnes

vytápějí uhlím, mohlo přejít na modernější a ekologičtější způsob
vytápění. My jim nabízíme pomocnou ruku - finanční podporu
investice.”

Předpokladem pro přijetí žádosti je mimo jiné i fakt, že systém je
již prokazatelně v trvalém provozu, maximálně však 18 měsíců.
Podpora se dále vztahuje pouze na akce, jejichž realizace a
financování byly zahájeny po 1. lednu 2005.

Podpora na instalaci fotovoltaických článků pro domácnosti byla
pro rok 2008 vyřazena.

Instalace fotovoltaických článků je podporována v rámci Ope-
račního programu Životní prostředí (www.opzp.cz), a to v ose 
3.1 – Výstavba nových zařízení a rekonstrukce stávajících zaří-
zení s cílem zvýšení využívání OZE pro výrobu tepla, elektřiny a
kombinované výroby tepla a elektřiny. Dotace z OPŽP nejsou
určeny pro fyzické osoby.
Přesná znění směrnic je zveřejněno na webových stránkách
MŽP ČR (www.env.cz) a SFŽP ČR (www.sfzp.cz).

Státní fond životního prostředí ČR již 16 let zásadním způsobem
přispívá na investice do ochrany a zlepšování životního pro-
středí, financuje především investice do projektů na ochranu
vod, ochranu ovzduší, využití obnovitelných zdrojů energie,
nakládání s odpady, ochranu přírody a krajiny a vzdělávání, a to
buď z národních zdrojů, nebo ze zdrojů Evropské unie. Aktuální
informace o činnosti SFŽP naleznete na internetových stránkách
SFŽP.

Lenka Brandtová, tisková mluvčí SFŽP ČR
e-mail: lenka.brandtova@sfzp.cz,

mobil: 606 709 954, tel: 267 994 500, fax: 272 936 585

Domácnosti mohou žádat o dotaci
na ekologické vytápění

CZECHPOINT
VYDÁNÍ OVĚŘENÉHO VÝSTUPU

NA PODATELNĚ MěÚ HOSTIVICE

KATASTR NEMOVITOSTÍ – VÝPIS LISTU

VLASTNICTVÍ:

podle čísla listu vlastnictví

podle čísla popisného

podle čísla parcely

podle čísla bytové jednotky

POPLATEK: 

1. stránka 100 Kč, každá další stránka 50 Kč

OBCHODNÍ REJSTŘÍK:

podle IČ

POPLATEK: 

1. stránka 100 Kč, každá další stránka 50 Kč

ŽIVNOSTENSKÝ REJSTŘÍK:

podle IČ 

POPLATEK: 

1. stránka 100 Kč, každá další stránka 50 Kč

VÝPIS Z REJSTŘÍKU TRESTŮ:

podle RČ ( nutno předložit doklad totožnosti )

POPLATEK: 50 Kč

Veškeré poplatky se přijímají v hotovosti – nelze

kolek.

( zákon č. 634/2004 Sb., o správních poplatcích ) 
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Změna jízdních řádů

Od srpna dochází k některým úpravám linkových jízdních řádů. Změny se týkají především spojů 310081 (Roztoky-Křivoklát-

Praha), 220032 (Unhošť-Malé Kyšice-Praha), 310082 (Řevničov-Praha). U spoje 121301 (Praha-Unhošť-Chyňava) nejedou

všechny tři linky do 13.12.2008. Nově je zaveden spoj č. 310085 (Nové Strašecí-Stochov-Praha,Zličín).

Uzavírka Sobína byla z důvodu archeologických nálezů prodloužena o 2 měsíce, tzn. že předpokládaný termín dokončení je

31. října 2008. Linka 306 se vrací ke svému předprázdninovému jízdnímu řádu.
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Informace R6 – Praha – Pavlov 

1. Provozně technický popis trasy
Silnice I/6 je zahrnuta do vybrané silniční sítě jako vybraný tah R6 Praha-
Karlovy Vary- statní hranice s Německou republikou. 
Přeložky silnice I/6 ve Středočeském kraji se staví etapovitě po jednotli-
vých úsecích. Jedním z posledních a důležitých úseků je úsek Praha –
Pavlov.
Tento úsek se na kraji Prahy napojuje na mimoúrovňovou křižovatku
Řepy a v prostoru severně od obce Pavlov navazuje na dříve dokončené
úseky, které v současné době končí v Novém Strašecí.
Rychlostní komunikace v kategorii R 24,5/120 v celkové délce úseku
10,430 km je vedena severním obchvatem města Hostivice a severními
obchvaty obcí Jeneč a Pavlov. 
Realizací této akce bude odstraněn nevyhovující průjezd těmito lokali-
tami, který je nevhodný nejen z hlediska intenzity dopravy, ale i z hle-
diska bezpečnosti chodců a ochrany životního prostředí (překročení
emisí a hluku).
Stavební náklady úseku Praha – Pavlov, dle nabídky zhotovitele činí
2,87 mld. Kč. Stavba byla zahájena v březnu 2005 s plánovaným termí-
nem dokončení podle smlouvy březen 2010.
Na trase bude vybudováno celkem 10 mostních objektů o celkové délce
817 m, z toho 5 na vlastní rychlostní komunikaci a 4 objekty převádějící

stávající silnice, polní cesty a železniční tratě (jedno křížení). Dále mimo-
úrovňové křížení s napojením obce Jeneč. Součástí stavby jsou vyvo-
lané přeložky inženýrských sítí NN, VN a plynu, úpravy vodotečí, nové
kanalizace, ražených štol a dešťových usazovacích nádrží, protihluková
opatření, úpravy a přeložky komunikací a vegetační úpravy.
Připojení města Hostivice v době zpracování projektu a stavebního řízení
nebylo součástí stavby. Po dohodě se zástupci města Hostivice
a budoucích investorů v této oblasti byla v roce 2006 provedena koordi-
nace a úprava projektu, který bude řešit budoucí napojení města Hosti-
vice a připojení průmyslové zóny mimoúrovňovou křižovatkou.
V rámci stavby ŘSD zajistilo nezbytné úpravy projektu vlastní trasy rych-
lostní komunikace (zrychlovací a zpomalovací pruhy) a úpravu mostního
objektu.
Vlastní napojení, tj. vybudování připojovacích větví, bude provedeno
následně investory průmyslové zóny po zprovoznění trasy přeložky.

2. Průběh realizace a příprava zprovoznění
Podle původního harmonogramu mělo dojít ke zprovoznění celého
úseku Praha – Pavlov v létě roku 2009 s tím, že stavba by byla dokon-
čena celkově v roce 2010. Je zřejmé, že se tedy jednalo o relativně dlou-
hou lhůtu výstavby, která vycházela především z dostupných finančních
zdrojů v jednotlivých letech. S ohledem na špatnou dopravní situaci byl
ze strany představitelů Středočeského kraje vznesen zásadní požada-
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vek na urychlené zprovoznění alespoň polovičního profilu. Tato možnost
byla podrobně analyzována z hlediska reálného postupu a organizace
výstavby – výsledkem byly 2 varianty:
Var. 1) Zprovoznění polovičního profilu je možné začátkem 4. čtvrtletí
roku 2008, ovšem s řadou negativních faktorů. Především bude nutno
v průběhu trasy několikrát přejíždět z jedné poloviny na druhou a velmi
komplikovaně bude řešena doprava v oblasti mimoúrovňových křížení.
S ohledem na bezpečnost provozu bude tedy nezbytné snížení povolené
rychlosti a tedy omezení propustnosti komunikace. Patrně by proto
docházelo k dopravním návalům, které by logicky vedly k přesunu
dopravy zpět na stávající komunikaci. Přitom by byl výrazně limitován
další postup výstavby a ke zprovoznění celého profilu by došlo až kon-
cem 2. čtvrtletí roku 2009.
Var. 2) Výstavba všech objektů nezbytných ke zprovoznění v celém pro-
filu bude maximálně urychlena s cílem zajistit uvedení komunikace
v celém profilu do předčasného užívání koncem r. 2008. V roce 2009
budou probíhat práce na dokončení zbývajících objektů včetně celko-
vého a definitivního majetkoprávního vypořádání s vlastníky dotčených
nemovitostí.

Na tomto místě je nutno zdůraznit, že díky realistickému přístupu
vedení kraje, především pana hejtmana Bendla, bylo přijato řešení
ve smyslu 2. varianty, což znamená, že na přelomu letošního a příš-
tího roku se mohou obyvatelé Hostivice těšit na zklidnění provozu
na stávajících komunikacích, kdy bude nová rychlostní silnice R6
v úseku Praha – Pavlov schopna převzít veškerou tranzitní
dopravu. Pro úplnost je třeba v této souvislosti poznamenat, že po zpro-
voznění nové komunikace dojde k opravám vozovek poškozených
v důsledku výstavby poškozeny, a to včetně silnice I/6, která bude
následně převedena do správy Středočeského kraje. Předem se tímto
omlouváme občanům, že budou ještě v příštím roce dotčeni realizací
těchto oprav, je však jistě každému jasné, že jejich provedení je možné
až po zprovoznění R6.

Věřím, že klimatické podmínky v závěru letošního roku budou přijatelné
a výše uvedený záměr se podaří naplnit.

Ing. Tomáš Jílek
ředitel Správy Praha ŘSD ČR

Rozšíření komunikace Karlovarská

Od května 2008 probíhá rekonstrukce ul. Karlovarské v Praze 6.
Důvodem rekonstrukce jsou nedostatečné šířkové poměry stávající
komunikace a její špatný stav. Jedná se o celkovou rekonstrukci
komunikace v úseku Drnovská – Slánská a její napojení na
rychlostní komunikaci R6. Stávající dvouproudová komunikace
v daném úseku bude rozšířena na čtyři jízdní pruhy. Dále bude
vybudován nový severní chodník, opěrné gabiónové zdi a protih-
lukové zdi. Rekonstrukcí komunikace dojde ke zhodnocení již velmi
porušené konstrukce vozovky a tím k výraznému zvýšení
bezpečnosti. Zároveň provedením nového hladkého povrchu dojde
ke snížení hlukové zátěže na okolní území. Součástí stavby jsou
bezbariérové přechody, rekonstrukce SSZ, lepší šířkové poměry,
které rovněž přispívají ke zvýšení bezpečnosti chodců a provozu na
komunikaci.

Zároveň bude provedeno nové napojení do ulice Lišanské a na okolní
pozemky. Součástí akce je i vybudování kompletně nového odvodnění
ul. Karlovarské v daném úseku a nutnost provést v předstihu novou
kanalizační stoku v ul. Drnovské.
Provoz bude omezován podle postupu prací.
Plánovaný konec akce je srpen 2009.

Další dopravní omezení
Další dopravní omezení jsou vázána na stavbu tunelů Blanka. Ve směru
z centra tak dojde k úplnému uzavření vozovky na Hradčanské a provoz
bude veden v protisměru. Provoz směrem do centra převezme ulice Na
Valech a rozšířená ulice Na Špejcharu. 

V tramvajové dopravě je přerušen provoz v úseku Sparta – Hradčanská.
Linka 1 je odkloněna přes Čechův most a Malostranskou (jen ve směru
Hradčanská), linka 5 je vedena v trase Kotlářka – Anděl – Národní třída
– Václavské náměstí – Hlavní nádraží - Olšanské hřbitovy, linka 8 je
vedena v trase Vysočanská – Náměstí Republiky – Čechův most –
Hradčanská – Dejvická – Divoká Šárka, linka 14 je v úseku Masarykovo
nádraží – Nádraží Holešovice odkloněna přes Těšnov, Vltavskou
a Ortenovo náměstí, linka 15 je zrušena, linka 20 je od Vítězného
náměstí odkloněna na Podbabu, linka 23 je prodloužena na Vypich,
linka 25 je od Strossmayerova náměstí zkrácena do zastávky Sparta,
linka 26 je zkrácena o úsek Sparta – Divoká Šárka. Je zavedena
náhradní linka 36 v trase Bílá Hora – Malovanka – Vozovna Střešovice
– Dejvická – Divoká Šárka. V úseku Hradčanská – Letenské náměstí je
v provozu náhradní autobusová linka X-1.
Další omezení pro automobily lze od října čekat u postupující stavby
křižovatky Malovanka. 

Novinky v tarifu PID od 1.8.2008

Od 1.8.2008 vstoupily v platnost některé úpravy v tarifu Pražské inte-
grované dopravy. Jedná se pouze o drobné úpravy související s postup-
ným přechodem na elektronické jízdné. Hlavní změnou je zjednodušení
tarifních kategorií, snížení ceny přenosné roční jízdenky a víkendové zvý-
hodnění pro rodiny s dětmi.
Změna tarifních kategorií v souvislosti se zavedením elektronického jízd-
ného představuje zjednodušení dokládání nároku na slevu pro většinu uži-
vatelů předplatních jízdenek. Pro nově zavedené kategorie Junior 15 -19
let a Senior 60 - 70 let se výrazně zjednodušuje dokladování nároku na
slevu. Od uživatelů, kteří budou mít nárok na slevu v kategorii Junior 15 až
19 let, nebude vyžadováno potvrzení o studiu. Povinnost dokládat studium
se zužuje pouze na studenty od 19 do 26 let. Cena předplatních jízdenek
pro kategorii Junior bude stejná jako dnešní kategorie Student 15 - 26 let.
Nově zaváděná kategorie Senior 60 - 70 let je obdobným zjednodušením
pro seniory. Pro nárok na tuto slevu je postačující pouze doložení věku, nikoli
předložení potvrzení o pobírání starobního či plného invalidního důchodu,
popřípadě předložení rozhodnutí o přiznání těchto důchodů. Stávající kate-
gorie Důchodce se ruší, avšak slevy přiznané do 31.7.2008 zůstávají v plat-
nosti. Ceny časových jízdenek v kategorii Senior i rozsah pásmové platnosti
budou stejné jako u dosavadní kategorie Důchodce. Pro další případy je
zavedena kategorie Sociální potřebnost, která se týká především osob pobí-
rajících plný invalidní důchod, sociálně slabých občanů a dalších osob hod-
ných zřetele obdobně jako tomu bylo v kategorii Důchodce.
Nové tarifní kategorie budou pro většinu cestujících zjednodušením
a vstřícným krokem. Výrazně se zjednoduší i systém přepravní kontroly,
zejména u seniorů, kdy se hranice odchodu do důchodu mění a doklá-
dání nároku na slevu je komplikované. 
Další novinkou je možnost bezplatné přepravy dítěte do 15 let věku na
území Prahy o sobotách, nedělích a svátcích. Každý držitel plnocenné
časové jízdenky PID může vzít s sebou bezplatně jedno dítě do 15 let
věku. Pro případnou kontrolu je však nutné doložit věk dítěte. Nově se
také snižuje cena 365denní přenosné jízdenky z 6 750 Kč na 6 100 Kč,
přičemž tato jízdenka bude nově klouzavá, čili s volitelným počátkem
platnosti od libovolného dne v roce.

Tramvajová linka 22 od září dvakrát častěji
Ve spolupráci s Dopravním podnikem hl. m. Prahy budou od 30. srpna
2008 provedeny organizací ROPID dílčí trvalé úpravy linkového vedení
tramvají v rámci Pražské integrované dopravy. Klíčovou změnou je zkrá-
cení intervalů linky 22 na polovinu. Tato důležitá tramvajová linka jedoucí
z Nádraží Hostivař přes centrum města na Bílou Horu bude mít poloviční
intervaly ve všech provozních obdobích. Například ve špičkách pracov-
ních dnů pojede každé čtyři minuty. Tato úprava umožní zrušení sou-
běžné linky 23, která vytvářela lince 22 posilu v nejzatíženějším úseku.
Zdvojnásobením počtu spojů na lince 22 tak dojde ke zpřehlednění linko-
vého vedení a k posílení koncových úseků trasy. V přepravní špičce všed-
ního dne bude linku 22 zajišťovat rekordních 46 tramvajových souprav.
Ke změně nás vede potřeba posílení tramvajové dopravy v některých
částech města, neboť se začíná projevovat nárůst počtu cestujících
v pražských tramvajích díky zavádění zón placeného parkování i kvůli
enormně rostoucím cenám pohonných hmot.
Důležitým poznatkem pro rozhodnutí o sloučení linek 22 a 23 je pro nás
také znatelně vyšší atraktivita linek s krátkým intervalem. Na příkladu
linky 9, která má nyní poloviční intervaly oproti ostatním tramvajovým lin-
kám, je to jasně vidět. Lidé mají zafixováno, že linka jezdí v podstatě kaž-
dou chvíli, a proto se vyplatí na ní počkat. Tato linka je tak atraktivnější
než ostatní souběžné linky.
Od zahájení poprázdninového provozu čekají cestující další úpravy v síti
pražských tramvají. Linka 24 bude zkrácena na Kubánské náměstí, linka
19 bude ve směru od Strašnické odkloněna na Nádraží Strašnice a linky
7 a 11 budou jezdit v neděli dopoledne častěji – interval v tomto období
bude zkrácen z 15 na 10 minut.

Ing. Filip Drápal
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mateřská škola

Začátkem června se v mateřské škole konalo hudební
vystoupení dětí z hudebního kroužku Slavíček pod vede-
ním pí. Jany Svobodové. 

Menší děti vystoupily s pásmem písniček a předškoláci
zazpívali a zahráli na flétnu. Všechny děti byly odměněny
potleskem z řad rodičů.

V červnu proběhlo rozloučení 
s předškoláky. Na zahradě mateřské
školy prožily děti báječné dopoledne
s klaunem, plné soutěží a tance. 

Foto na této straně: M.Křižková
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OZNÁMENÍ
rodičovské 
veřejnosti

Ředitel základní školy 

Hostivice

stanovuje den 

ředitelského volna

ve čtvrtek 30. října 2008

Projektový den ve škole
Vyučování tak trochu jinak proběhlo na naší škole v úterý 24.6.2008. Projektový
den “Sport, umění, informatika” byl připraven pro žáky 6.-9. ročníků, kteří měli
možnost v průběhu 6 vyučovacích hodin vyzkoušet své schopnosti a dovednosti
při plnění úkolů na jednotlivých stanovištích.
Soutěže ve volejbalu, přehazované, orientačním závodu družstev, kresbě fauny
a flory v okolí školy, shlédnutí filmu s přírodovědnou či dějepisnou tématikou a
práce s počítačovou grafikou byly příjemným zpestřením posledních před-
prázdninových dnů.

Jaroslav Kalouch

DEVÁTÉ  TŘÍDY  ODCHÁZEJÍ... 

Kam s ním ?

S člověkem. Ale ne jen tak ledajakým, ale znuděným, líným,
drzým, no prostě s puberťákem, co právě vyšel z toho nejoblíbe-
nějšího místa, tedy základní školy. Před ním je spousta cest
a možností a je jen na něm, kterou se vydá. Tak se to všude říká,
ale není to zdaleka pravda. Copak může za to, že mu ta zlomy-
slná ježibaba, co si říká matka příroda, nadělila křivé nohy
a poněkud zavalitou postavu? A jeho dětský sen stát se mode-
lem se hroutí jak domeček z karet.
Milující rodiče mají svého povedeného potomka už po krk, a tak
se ho snaží co nejrychleji vykopnout z domu, aby si mohli užívat
poklidného stáří. Škola ho s velkým zadostiučiněním už také
vypustila a teď tu stojí mladý člověk na prahu života, ale co dál?

Další stanice – střední škola. Rodiče ho vyznamenali a s pomocí
všech možných slibů a úplatků dotlačili svou ratolest na další
báječné místo. Jak se blíží den nástupu na nové působiště, je na
jeho tváři vidět upřímná „radost“. Tak probíhá i jeho docházka na
tuto školu, nebo spíše za ni. Pětka, jindy nevinné a krásné číslo,
dokáže s rodiči divy, ale ani tyto, ani žádné jiné ruční přesvěd-
čovací metody nemají žádný účinek a synek zdárně propadá. 
Tak co s ním?
Jak je to známo i z písniček, dělání je lék, tak proč to nezkusit
i na toho flákače. Za práci jsou peníze a ty dokážou zapřáhnout
každého. Ale tady nastává další problém, když jsou peníze, tak
co s nimi? Začínáme se zamotávat do bludného kruhu. Nějak to
dopadne a jestli dobře nebo špatně, ukáže až sám život. A teď
mi už dochází nápady, tak o tom popřemýšlejte zase vy.

Olga Hamouzová, žákyně 9.A,
vítězka okresního kola Olympiády v ČJ

Dne 13.6.2008 se opět konala tra-
diční akce v prostorách u staré
školy. “Počasí nám přeje”, těmito
slovy zahájil školní akademii
v 17:00 hod. p. ředitel Mgr. Josef
Mareš. Poté následoval proud
vystoupení jednotlivých tříd. Celý
program byl ukončen šerpováním 9.
ročníků. Třídní paní učitelky
Mgr. Zuzana Berchtoldová
a Mgr. Renáta Trhlínová společně
s panem ředitelem ošerpovali žáky

9. ročníků. Po slovech rozloučení a poděkování
ze strany žáků následovala diskotéka. Během
celého podvečera bylo možné se občerstvit
a zakoupit si ve stáncích výrobky dětí.
Všichni, kteří přišli, prožili příjemný podvečer.

Vlasta Lišková
zást.ředitele pro 1.st.

základní škola

Školní akademie

Slavnostní předávání vysvědčení žákům 9. tříd na zámku v Hostivici

Zájezd do Itálie
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Již po páté jsme spojili své síly a v prostorách Sokolovny uspo-
řádali velké soutěžně zábavné odpoledne pro děti i dospělé.
Díky obětavé práci velkého množství dobrovolníků si mohlo více
jak 300 dětí užít spoustu soutěží, které letos představovaly zají-
mavosti z jednotlivých světadílů. Podle odhadů v průběhu celého
odpoledne i večera zaplnilo prostor Sokolovny téměř 1000 lidí,
užívali nejen soutěží, ale i kulturního programu, který pro letošní
rok zajistil restaurant FORT ROXY, stejně jako občerstvení pro
děti i dospělé. Doufáme, že všichni si odpoledne užili a odchá-
zeli spokojeni.
Poděkování patří všem, kteří přidali ruku k úspěšnému průběhu
odpoledne i při přípravách celé akce. Poděkovat bych chtěla

i Městu Hostivice, místní organizaci ČSSD, firmě Klosterman
a synové, obchodům F+F a Litovka, kteří pomohli finančně či
jinak.

Za Centrum drogové prevence Hostivice, TJ Sokol Hostivice,
Pionýr-Kajky Hostivice, Skauty Hostivice, Hasiče Hostivice
a Základní školu Hostivice

Jitka Háková

Atmosféru přibližujeí fotoreportáž Jiřího Kučery. Další obrázky
najdete na www.hostivickahistorie.cz
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Den dětí a světa

Moře a mořeplavci

Největší mrakodrapy Ameriky

V Asii
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V Africe

Na pólu V Evropě

V Austrálii
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Tak jako každé léto, tak i toto jsme se vypravili na letní
tábor. Po lehčím infarktu z toho, že majitel loňského

tábořiště nám pár dní před odjezdem oznámil, že louku pro-
dává a ať si teda jako najdeme něco nového, jsme střelhbitě
nasedli do aut a jali se poslední víkend v červnu hledat něco
jiného. Skutečně se nám podařilo sehnat vskutku pěknou
louku kousek od Votic.

Po příjezdu a následném postavení životně důležitých staveb
mohl naplno vypuknout pestrý program. Náhle jsme se objevili
v Galii roku 43 před Kristem a skrze zprávu od všemocného
místního druida se dozvěděli o zapomenutém galském pokladu,

který může získat pouze
ta nejstatečnější družina
po splnění náročných
úkolů. Naše šikovné ženy
pěstovaly plodiny a zkráš-
lovaly se ručně vyrobe-
nými šperky, zatímco sta-
teční muži vyráběli zbraně
k obraně tábora. V lovení
předtím vyrobených rybi-
ček si vedli všichni na jed-
ničku, natož při průzkumu
okolí, spojeným s přespá-
ním pod širákem. Jsme
přece skauti, ne?:-)
Jedna z etap táborové
hry, která určitě stojí za
zmínku, byla návštěva
tzv. Astrobusu. To je
dodávka naplněná až po
střechu hvězdářskými
dalekohledy a projekční
technikou. Pozorovat
noční oblohu a ještě

s odborným výkladem je moc příjemná záležitost. Jak se pomalu
blížil konec tábora, boj o galský poklad se stále stupňoval, až
vyvrcholil závěrečnou honbou za pokladem. Každá družina si
vedla jak nejlépe uměla, emoce dosahovaly vrcholu. Po lítém
závodě s množstvím zaheslovaných zpráv, ke kterým vedla vždy
jedna indicie seslaná naším ochráncem druidem, se galským
zlatem opájela družina Tuleňů a Rosniček. Vypadá to, že přesu-
nout se do dávné Galie je docela hračka oproti tomu ubránit se
neustálým výpadům římských Legií či najít (a dobýt) ztracený
galský poklad.  
Při druhém a zároveň posledním slavnostním táborovém ohni
někteří z nás splnili slib Vlčat, Skautů a v jednom případě i Svět-
lušek, což je dost zásadní milník v životě každého Skauta. Pak
už zbývalo ‚jen‘ sbalit celý tábor a hurá domů.   

Entity

Oddíl Kajky Hostivice zve všechny děti na tyto akce

POHÁDKOVÝ  LES
V sobotu 13. září 2008 od 14.00 hod. v hostivické Bažantnici potkají děti postavy z Večerníčků, Ferdu Mravence i jeho přá-
tele. Pomohou jim splnit různé úkoly. Začíná se u mysliveckého srubu.

DRAKIÁDA
Děti s draky očekáváme v sobotu 11. října 2008 ve 14.00 hod. u parku při autobusové zastávce Na Pískách, Hostivice. Kromě
pouštění draků budou připraveny doplňkové soutěže. Akce se koná se i za bezvětří .

Letní tábor aneb druid ochraňuj skauty!
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„Dne 29ho září roku 1826 na r. 1827 byli dle zákonů školních Slav. Vrch.
Auřadu dítky do školy nechodící i odrostlé opakování zanedbávající, jakož
i resty sobotalesu též i jiných neodvedených školních davků proti přilože-
nému recepisu udané, s následkem, že všecky výše jmenovaného zane-
dbávající k Titl. Auřadu povolané, a s přísnou pohrůžkou arestní slíbeno
měli, když takové povinnosti rychle nevykonají.“
Tímto zápisem začíná Kniha příběhů pro školu Hostivickou, nedávno obje-
vený dokument s mimořádně zajímavými zápisy o dění kolem školy
v letech 1826 až 1859. Založil ji tehdejší farář Pavel Haas a zapisovaly se
do ní většinou opisy úředních listin a výkazy o různých výplatách. U opisů
úřadních listin převládá němčina, všechny texty jsou psány kurentem,
dnes už nepoužívaným typem písma.
Díky nevšední ochotě pánů Václava Zůny a Bernarda Polívky se podařilo
přečíst a přeložit do češtiny. Můžeme tedy v Knize příběhů sledovat osa-
mostatňování Jenče od hostivické školy – úřady ho projednaly rychle, za
pouhých sedm let –, výměny učitelských míst, předávání odměn za pilnost
a prospěch – jednu z nich jistě právem dostala dcera největšího litovic-
kého sedláka –, ale i podělení z výnosů nadace litovického rychtáře Fran-
tiška Bumby a další zajímavosti.

Podrobněji do Knihy příběhů nahlédneme za měsíc. Podíváme se, proč výtka zapsaná v úvodu tohoto textu patřila především žákům
z Jenče a jejich rodičům… A kdyby se snad někdo nemohl dočkat pokračování, publikaci se všemi texty z Knihy příběhů najde již
nyní na internetové stránce www.hostivickahistorie.cz/knihapribehu.

Jiří Kučera
www.hostivickahistorie.cz

Starý hřbitov, nový hřbitov…

Na letošní rok připadají dvě kulatá výročí hostivických hřbitovů. 

Před 160 lety, v roce 1848 se přestalo definitivně pohřbívat na

hřbitově kolem hostivického kostela, když již v roce 1839 byl

založen druhý hřbitov za zámkem v polích směrem k Litovicím,

dnes prakticky v centru města, v areálu mateřské školy. Ten

první hřbitov sloužil od samého vzniku Hostivice a pohřbeni

v něm byli i někteří Žďárští ze Žďáru, majitelé panství. K tomu,

že hřbitov vydržel tak dlouho, jistě napomohlo i vykopávání

kostí a jejich ukládání do kostnice v dávných dobách.

Druhý hřbitov přestal stačit již za první republiky a ve 30. letech

20. století, proto vznikly nové: společný pro Litovice a Jeneček

a samostatný pro Sobín, které slouží dosud, a hřbitov pro Hos-

tivici, který neměl dlouhého trvání. Nacházel se totiž v prostoru,

který po válce zabralo rozšiřující se letiště, a proto se musel

znovu přestěhovat. Čtvrtý hostivický hřbitov, ten současný, byl

otevřen právě před 60 lety, v roce 1948.

Jiří Kučera
www.hostivickahistorie.cz

První nahlédnutí do Knihy příběhů pro školu Hostivickou

Stalo se před… 160 a 60 lety

Nemáte doma materiály dokumentující 
historii Hostivice?

Již půl roku existují internetové stránky o hostivické his-
torii, které měsíčně navštíví kolem sta lidí. Navíc bádání
v hostivické historii by mohlo v nepříliš vzdálené době
vyústit ve vznik nové knihy o Hostivici, která v součas-
nosti poněkud chybí. Naplňování obou těchto cílů by
pomohlo získání dalších, dosud neznámých dokladů
z hostivické historie – fotografií domů, lidí i společenských
akcí, plakátů, listin a jakékoliv dalších dokumentů. Máte-
li k dispozici takové materiály, prosím o jejich zapůjčení
přímo mě, nebo redakci Hostivického měsíčníku.
Všechny budou oskenovány a vráceny zpět jejich maji-
teli, skenovat je možné i pod dohledem majitele.

Jiří Kučera
www.hostivickahistorie.cz

Už jen dva náhrobky v ohradní zdi dokládají, že se kolem
hostivického kostela nacházel nejstarší hřbitov. 

Na levém náhrobku je patrný kalich, který dokládá 
kališnickou víru zemřelého.

Současný hostivický hřbitov po dokončení 
(foto z obecní fotokroniky) 
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Vznik prvního mateřského centra v Hostivici datujeme k roku
2003, ale jeho zrodu předcházela důležitá událost, která se stala
již o dva roky dříve. V roce 2001 byl na místní ZŠ za podpory
Centra drogové prevence založen klub Klubko, který nabízí vol-
nočasové aktivity zejména pro děti ze školy. Vedení klubu již od
počátku zajišťuje Jitka Háková, která umožnila, aby Pavlína
Vašíčková a Simona Ryklová pod záštitou Klubka založily
mateřské centrum, kterému se začalo říkat odvozeným názvem
Klubíčko. První velký dík tedy patří paní Hákové za to, že se
nebála si nás vzít pod svá „křídla“ a po celou dobu nás podpo-
rovala a pomáhala nám. Vedení základní školy umožnilo po
dobu pěti let využívat ke schůzkám jejich učebnu v ulici Komen-
ského, za jejich vstřícnost samozřejmě také děkujeme. 

Náplň centra už byla na maminkách a ukázalo se, že o setkávání
se je velký zájem. Brzy se program rozšířil na několik dní v týdnu
a pamatoval nejen na všechny věkové kategorie předškolních
dětí, ale také na maminky, které mohly vylepšovat své znalosti
anglického a německého jazyka nebo si zacvičit. Děti s mamin-
kami si mohly společně zazpívat, zatancovat a také se zabavit
při nejrůznější tvůrčí činnosti. Pamatovalo se také na předško-
láky, kteří mohli před nástupem do školy zdokonalit své doved-
nosti. Úterní dopoledne bylo dlouhou dobu věnováno herně
podle myšlenek italské pedagožky paní Montessori, které se
v našich poměrech snažila uplatnit její obdivovatelka paní Iva
Plachá. 

V roce 2005 s nástupem další „generace“ maminek se název
Klubíčko změnil na Hostík. Toto období je svázáno s činností
zejména Lucie Bednářové a Zdeňky Mikové. Nabídka centra se
průběžně měnila a upravovala podle toho, jak aktivní maminky
do centra přicházely, jaké nápady přinášely a jakou pomoc samy
nabízely. Vedení centra se také měnilo, když jedna maminka
odešla zpět do práce nebo se musela věnovat dalšímu miminku,
jiná ji musela nahradit. Zdeňku tak nahradila Ivana Holíková
a Lucie Sirovátková, Lucii Bednářovou zase později Katka Blí-
nová. 

Rok 2007 byl ve znamení novinek. Pro náš program jsme využí-
valy už každé dopoledne pracovního týdne, kapacita třídy byla
často překročena. To již vyžadovalo od Ivany a Katky Blínové
velkou dávku organizačních schopností. Katka Bulenová
zavedla nově dopoledne pro děti do dvou let, čímž umožnila
novopečeným maminkám, aby se navzájem seznámily. Na její
činnost pak postupně navázala Jitka Kuttelwascherová, Jitka
Motyčková, Lída Spoustová a Jana Vojtová. Každé druhé úterý
jsme si mohly vyslechnout přednášku na téma blízké ženám na
rodičovské dovolené buď z úst některé maminky nebo přizva-
ného odborníka. Markéta Nedvědová začala vyučovat angličtinu
pro dětičky. Oblíbená výuka jazyků pro maminky, v této době
němčina pod vedením Ivany Barkové a angličtina pod vedením
Lenky Pelikánové, měla v programu již své pevné místo. Nadále
pokračoval již tradiční hudební a výtvarný program pro děti od
dvou let, s jehož přípravou a realizací vždy ochotně pomáhala
celá řada maminek. V posledních letech převážně Lenka Bukov-
ská, Hanka Dlouhá, Renata Nedbalová, Ilona Paličková, Alena
Procházková, Zuzana Tůnová a ostatní podle svých časových
možností. Náš dík patří nejen všem maminkám, které program
připravovaly, ale také těm, které mezi nás chodily. Dík za to, že

jste nelitovaly svého času a udělaly něco pro ostatní. 
Rozloučení s Hostíkem proběhlo v červnu v krásné zahradě
místní fary. Zde mateřské centrum připravilo pro rodiče s dětmi
soutěže a maminky přinesly malé občerstvení. Děkujeme panu
faráři za propůjčení zahrady, maminkám za organizaci a všem
ostatním za to, že přišli a snad se dobře bavili.

Mateřské-rodinné centrum v Hostivici pokračuje

Na jaře tohoto roku už bylo zřejmé, že Hostíku brzy skončí
nájem v základní škole, a proto jsme pro mateřské centrum
začali hledat nové prostory. Shodou okolností ve stejnou dobu
Ing. Ivo Slamják a jeho developerská firma doma a.s. pracovali
na výstavbě nebytových prostor v ulici Za Mlýnem. Pan Slamják
tyto prostory cíleně budoval a zafinancoval tak, aby sloužily
podobným účelům jako mateřské centrum a v tuto dobu už také
připravoval rozjezd nového Rodinného centra zaHRÁTka spo-
lečně s Lucií Šmídovou.
Domluva mezi nově vznikající zaHRÁTkou a končícím Hostíkem
pak už byla jednoduchá. Dnes díky tomu mateřské centrum
v Hostivici pokračuje, jen s novým názvem, v nových prostorách
a s několika novými lidmi. Maminky, které se podílely na organi-
zaci aktivit Hostíku, zůstávají a budou se snažit pro rodiče v Hos-
tivici připravit zajímavý program v novém rodinném centru.

V druhé polovině září
zahájí provoz rodinné
centrum zaHRÁTka, jehož
zřizovatelem je Občanské
sdružení zaHRÁTka se
sídlem v ulici Za Mlýnem
1748. Jeho činnost plynule
naváže na MC Hostík.
Rodinné centrum je zamě-
řeno na setkávání, vzdělá-
vání a seberealizaci rodičů
na rodičovské dovolené
a dětem poskytne kontakt
s vrstevníky a rozvoj jejich osobnosti. Centrum nabídne hernu,
dětské hřiště, jazykové kurzy pro rodiče i děti, výtvarný i hudební
program pro děti, přednášky, semináře a také knihovničku
zaměřenou na výchovu, stravu a jiná témata týkající se dětí
a rodičovství. RC zaHRÁTka bude působit v prostorách kavárny,
herny a dětského hřiště, které výhradně pro tyto účely zbudovala
a zafinancovala místní developerská společnost doma a.s. tak,
aby mohlo občanské sdružení rozvíjet své aktivity již v nových

prostorách. Pro návštěvníky centra bude kavárna k dispozici
každé dopoledne. V odpoledních hodinách si zde může posedět
kdokoli nejen u kávy a děti mohou využít herny, nebo dětského
hřiště, které je v bezprostřední blízkosti. Přesný termín zahájení
a program rodinného centra budou k dispozici na webových
stránkách www.zahratka.cz a najdete je také na dveřích jeho
sídla.

Lucie Šmídová

Historie mateřského centra v Hostivici
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Práce tety v Klokánku je velmi náročná. Děti, které přijímáme,
nemají často žádné hygienické návyky, smysl pro pořádek a pro
povinnost, jejich slovník si v ničem nezadá s pověstným “slovní-
kem dlaždičů” atd. A tak veškerá “socializace” takového dítka je
na bedrech tety. Naučit ho, že je běžné každodenně
se umýt, čistit si pravidelně zuby (některé drží
zubní kartáček poprvé v životě), brát si denně
čisté prádlo a kam odkládat špinavé, jak se
chovat u stolu, uklízet si svoje věci, dělat
si pravidelně přípravu do školy atd.
Často přijímáme sourozenecké sku-
piny, tedy většinou 3 až 4 děti, a to se
pak má teta opravdu co otáčet, aby
dětem vštípila to, co jejich rodiče zane-
dbali. Ale je to její zaměstnání a kdy-
koliv může svůj pracovní poměr u nás
ukončit a najít si jinou, třeba méně
náročnou práci.

O to víc je náročnější práce pěstounky.
Tam už se jedná o rozhodnutí téměř jak se
říká “na celý život”. Tady už to není o tom posta-
rat se o děti, ale postavit je do života. Proto ten, kdo
se chce vydat na takovouto profesní dráhu, podstupuje
řadu náročných úkonů. Není to opravdu žádná byrokracie, kte-
rou si úředníci na úřadech vymysleli. Vždyť se jedná o závazek
na několik let, ale hlavně jde o děti. Není opravdu nic smutněj-
šího, než návrat dětí z pěstounské péče. Bohužel i s takovými
případy se setkáváme. Žadatel o pěstounskou péči předkládá
nejen výpis z rejstříku trestů, zprávu o svém zdravotním stavu,
zprávu o sociálním šetření v jeho bydlišti, posudek zaměstnava-

tele, ale absolvuje i psychologické vyšetření a přípravu žadatelů
o náhradní rodinnou péči. 

Pro roli pěstounky se rozhodla i naše teta Liběnka. Vyzkoušela
si u nás, co to obnáší starat se o několik dětí najednou,

protože doma má jen jednoho, dnes již 15letého
syna, a rozhodla se být náhradní matkou na plný

úvazek. Podala si žádost o zařazení do
seznamu žadatelů o pěstounskou péči

a s úspěchem prošla celou náročnou pří-
pravou. U nás se starala o 3 děti - šestile-
tou Sandru, pětiletou Nikolku a tříletého
Filípka. Ti k nám byli umístěni pro velmi
špatnou péči rodičů již v prosinci 2006.
Vzhledem k tomu, že se rodiče o ně pře-
stali zajímat, rozhodl příslušný krajský
úřad o jejich předání do náhradní rodinné

péče. Bohužel ale tento krajský úřad
neměl ve svém registru žadatele o pěstoun-

skou péči, kteří by byli ochotni vzít si najed-
nou 3 děti. Když se tuto skutečnost naše teta

Liběnka dozvěděla, rozhodla se požádat o svěření
těchto dětí do své pěstounské péče. S tímto řešením

osudu dětí souhlasily i všechny zainteresované úřady.

A tak náš Klokánek přišel sice o velmi spolehlivou, milou
a ochotnou tetu, ale naši tři svěřenci dostali moc hodnou
maminku.

Sociální pracovnice Klokánku v Hostivici
Dana Vodičková

Dětem z Klokánku, jako i všem dětem, končí prázdniny. Mají za
sebou skautský letní tábor, tábor pořádaný Fondem ohrožených
dětí ve Sloupu v Severních Čechách, jedna dívka byla na farmě
s koňmi a na výměnném mezinárodním pobytu a několik dětí
absolvovalo letní tábor s kouzelnickou tématikou. Předškolní děti
trávily léto na pobytech se svými tetami, nebo na statku ve Ver-
néřicích s pracovnicemi našeho Klokánku, nyní na konci prázd-
nin pojedou do Penzionu Máj k Máchovu jezeru.
Děkuji všem, kteří nám pomohli připravit pro děti z Klokánku
krásné prázdniny a přispěli na ně buď finančně, nebo poskytnu-
tím ubytování, či jakkoli jinak.

Na nový školní rok se děti z Klokánku připravují již nyní. Do hosti-
vické základní školy vyrazí 3 prvňáčci, kteří se na školu již nyní
moc těší, ale i ostatním již tety připravují pomůcky, aktovky, oble-
čení a obuv.
Vzhledem k tomu, že školních dětí je v Klokánku 29, je i školní
výbava pro všechny dost náročná finanční záležitost. Pokud by
se u vás doma našly školní pomůcky, či již nepotřebné, nebo
nikdy nevyužité výtvarné potřeby apod., rádi je od vás v Klo-
kánku přijmeme.
Za pomoc předem děkuji.

Lenka Jansová, sponzoring

Dříve teta, nyní maminka



Již před dvěma roky jste si mohli v Kladenském deníku
přečíst o keramickém sympoziu, které proběhlo počát-

kem léta v Domově dobré vůle na Nouzově pod patronací
pana Ladislava Smoljaka. Tehdy se po dva dny lidé s han-
dicapem z Kladenska, Prahy a Havlíčkova Brodu pokoušeli
vymodelovat z hlíny skutečná i fantastická zvířata. 

Tato pak byla na podzim téhož roku veřejně vystavena na
zahradě domova. Akce se za skvělé pomoci tamních ošetřova-
telek a vedoucího pana Františka Chamry mimořádně vydařila,
přičemž měla pro DDV i nemalý finanční přínos. Mnozí
z návštěvníků si totiž z expozice něco zakoupili s dobrým poci-
tem, že přispívají na provoz domova.
Stále je dost lidí, kteří rádi přispějí na charitativní účely, avšak
musejí vědět, že peníze dostanou skutečně ti potřební. Zárukou
toho je vedoucí DDV František Chamra se svým kolektivem, pro-
tože oni, jak já soudím, mají svoje zaměstnání jako poslání
a jsou dobrou záštitou pro klienty. Je třeba zdůraznit, že práce
s mentálně postiženými vyžaduje nasazení celého člověka, jak
je tomu u pana Chamry. Být spravedlivým šéfem, trpělivým tera-
peutem, údržbářem, ekonomem a vím já čím ještě - a zároveň
být usměvavým a dobrým tátou, to je opravdu obdivuhodný

výkon, vždyť všechno nemusí vždy klapat. To ovšem nesmějí
nikdy pocítit svěřenci domova.
Letos v červnu jsme se na keramickém sympoziu sešli podruhé,
tentokrát znělo téma „Z pohádky do pohádky aneb hrádky s hlí-
nou“. Byla to opět vydařená akce, účastníci vymodelovali oprav-
dický HRAD a k němu pohádkové postavičky - čaroděje, Dlou-
hého, Širokého a Bystrozrakého a jiné. Budou znovu čekat do
podzimu na svoje nové majitele, kterým budou připomínat, že
mezi námi žijí handicapovaní lidé, kteří chtějí být také užiteční,
ale prostě neměli to štěstí narodit se jako ostatní zdraví.
A možná si vedle nich ti „normální“ více uvědomí, že být zdravý,
je tím největším darem a nemělo by se s ním nikdy hazardovat.
Ráda bych poděkovala všem jmenovaným i nejmenovaným za
krásný den, který připravili svým svěřencům i nám ostatním, den
plný tvořivého zápalu, veselí, pocitů sounáležitosti a přátelství.
Jsem vděčná zejména proto, že dobře vím, jak obtížné je
v dnešní době získat dobrovolníky a sponzory. A protože se to
Domovu dobré vůle daří, držím všem palce a těším se na vidě-
nou v září. Doufám, že přesné datum bude včas oznámeno
v tomto periodiku i na Internetu.

Alena Krtková

Proč ta krutost?
Surový “člověk” z Nouzova se sám po
shlédnutí obrázků zraněné kočičky asi
nezastydí, ten by měl být podle přijatých
zákonů o týrání zvířat náležitě potrestán.
Všímejme si takových bezcitných lidí a
chraňme bezbranná zvířata!!
Až Vy, člověče, sám někdy ucítíte
bolest, pak si vzpomeňte na toho
malého, ročního tvorečka, jakou asi
bolest musel cítit díky Vám.

Občan z Hostivice-Nouzova
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Český svaz ochránců přírody Hostivice

Vás zve na své akce:

neděle 14. září – podzimní pomoc přírodě u Hostivických rybníků – pravidelná úklidová brigáda

začíná v 9 hodin u mysliveckého srubu u Kaly, s sebou pracovní oblečení a rukavice

neděle 12. října – ptačí festival u Hostivických rybníků – procházka kolem Hostivických rybníků vedená

zkušeným ornitologem. Její součástí bude též soutěž pro děti a povídání o přírodě 

a historii Hostivice. Sraz v 9 hodin na konci hráze Litovického rybníka (směrem od Lito-

vické ulice). Předpokládaný konec v 11:30. S sebou doporučujeme dalekohledy.

Český svaz ochránců přírody Hostivice

Vás zve na druhé kolo historických vycházek po Hostivici:

sobota 20. září – stará Hostivice – oblast Na Vršku – sraz u hostivického nádraží

sobota 4. října – Jeneček – sraz na hřišti v Družstevní ulici

sobota 18. října – staré Litovice – sraz na náměstí 1. máje

sobota 1. listopadu – Jiráskova ulice, Nouzov, Pelzova ulice – sraz u sokolovny

Všechny vycházky začínají ve 14 hodin, provázet bude Jiří Kučera, představeny budou i výsledky nových

bádání v archivech.

Další vycházky budou pokračovat na jaře 2009.

HRÁDKY S HLÍNOU
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Problematika elektronizace veřejné správy je v poslední
době hodně diskutovaným tématem, protože se

v posledních letech ukazuje, že efektivní fungování státu je
úzce spjato právě s elektronizací procesů ve veřejné
správě. Civilizovaná společnost nemůže fungovat efektivně
bez efektivní státní správy a samosprávy. Za základní nosné
pilíře efektivního fungování státu považuji následující čtyři
oblasti: elektronický oběh dokumentů; základní procesní
úkony; jednotný systém registrů, jejich vzájemná komuni-
kace a výměna údajů; efektivní nakládání s veřejnými pro-
středky. Základem efektivního fungování veřejného sektoru
je především možnost elektronického oběhu dokumentů,
který je podmíněn dematerializací dokumentů na úřadu.

Procesní úkony
Možnost činit alespoň základní procesní úkony elektronicky je
druhou oblastí, kam by měla směřovat snaha státu o dosažení
svého co možná nejefektivnějšího fungování. Základními proce-
sními úkony - ať již z pohledu státu či občana - jsou instituty
podání a doručování.
Zákon č. 500/2004 Sb., správní řád, od roku 2006 nově upravuje
obecné požadavky na správní řízení. Tato právní norma v § 37
umožňuje činit podání elektronicky za použití zaručeného elektro-
nického podpisu založeném na kvalifikovaném certifikátu vydaném
akreditovaným poskytovatelem certifikačních služeb. Správní řád
zároveň ukládá správním orgánům povinnost zajistit pro přijímání
podání učiněných elektronicky provoz elektronické podatelny.
Díky iniciativě MV ČR a obcí s rozšířenou působností s názvem
“Podaná ruka” rozjíždíme projekt elektronických formulářů ply-
nule zavazujících na úspěšný projekt CzechPoint. Hlavní myš-
lenkou této iniciativy je “podat” ruku občanům, firmám i živnost-
níkům formou připravených formulářů, které je možné vyplnit
a zaslat dopředu, popř. vyplnit s asistencí. Motto celého projektu
zní: “Pošlete nám svá data dopředu, půjde nám to spolu rych-
leji”. Elektronické formuláře naleznete na internetových strán-
kách města http://www.mestocernosice.cz/ v sekci Elektronické
formuláře.
Elektronické formuláře v interaktivní formě usnadňují vyplnění
a zjednodušují celý proces podání. Zásadní novinkou je možnost
formulář “předvyplnit”, kdy občan může uvést i neúplné údaje,
které zná. Předvyplněný formulář odešle prostým kliknutím na
úřad, po odeslání obdrží identifikační číslo. Odeslání tímto způ-
sobem občana k ničemu nezavazuje. Na základě identifikačního
čísla může občan sledovat stav vyřizování svého požadavku,
může být vyzván k jeho doplnění, opravě nebo předložení dal-
ších dokumentů a příloh. Pokud je vše v pořádku a občan se roz-
hodne požadavek potvrdit, dostaví se na úřad s potřebnými
doklady, po sdělení identifikačního čísla obdrží svůj vyplněný
a opravený formulář, který na místě podepíše. Teprve v tomto
okamžiku je formulář považován na oficiálně podaný.
Ve srovnání s jinými způsoby podání, například elektronickou poš-
tou, odpadá nutnost použití elektronického podpisu. Odpadá rov-
něž nutnost opakovaných návštěv úřadu za účelem doplňování
údajů či ověřování příloh a komplikace s chybným vyplněním for-
mulářů by se tak měly omezit na minimum. Nutnou podmínkou
vyplnění formuláře je instalace 602XML Filleru, který je zdarma ke
stažení na stránkách města. Občan má samozřejmě také mož-

nost formulář předvyplnit a uložit si ho na disk v počítači k pozděj-
šímu použití nebo formulář vytisknout a podat jej písemně.

WEBCALL - vyvolávací systém na Internetu
Systém objednávání pořadových lístků a sledování front u pře-
pážek na Internetu slouží veřejnosti již od 1. června 2007. Od
tohoto roku jsme systém rozšířili i na odbor dopravy tak, aby
pokrýval nejvytíženější agendy, provozované na pracovišti
v Praze 2, Podskalská 19. Systém umožňuje objednat pořadový
lístek v předstihu prostřednictvím Internetu a vyhnout se tak
čekání ve frontě. Umožňuje též sledování délky front a napláno-
vání vhodné doby pro návštěvu úřadu.

Systém WEBBCALL nyní obsluhuje pracoviště správního
odboru a odboru dopravy: příjem žádostí o cestovní doklady
(pasy), občanské průkazy a řidičské průkazy, výdej dokladů,
CZECHPOINT, evidence vozidel, ověřování listin aj. Služba je
přípustná na internetových stránkách města http://www.mesto-
cernosice.cz/ v sekci Objednávání klientů.

Občan, který má zájem objednat si pořadový lístek, zvolí po
vstupu do objednávacího systému na výše uvedeném odkazu
požadovanou činnost, v následujícím kroku vybere požadovaný
den a hodinu. V posledním kroku občan uvede své jméno,
následně mu systém objednávku potvrdí a přidělí 4-místný PIN.
Občan si může potvrzení ihned na své tiskárně vytisknout nebo
uvést svou e-mailovou adresu, na kterou obdrží potvrzení včetně
instrukce, v jakém časovém rozmezí lze vyzvednout pořadový
lístek. PIN je nutno zadat na klávesnici kiosku v přízemním ves-
tibulu budovy Podskalská 19, Praha 2, po zadání volby Objed-
návky z Internetu. Občan následně obdrží lístek a bude v poža-
dovanou dobu přednostně obsloužen bez čekání ve frontě. Ke
kiosku je však nutno se dostavit v požadovanou dobou s tole-
rancí ± 15 minut, v opačném případě nárok na objednaný lístek
a tím právo na přednostní odbavení pozbývá platnosti.

MISYS-WEB
Geografický informační systém (GIS), nazvaný MISYS-WEB,
zpřístupňuje občanům prostřednictvím Internetu důležitá data -
územní plány, ortofotomapy nebo mapy záplavových území aj.
Občan může pracovat na svém lokálním počítači v prostředí
internetového prohlížeče s daty umístěnými na serveru města
Černošic. Podmínkou je standardní podpora jazyka Java, insta-
lovaná v klientském počítači. Systém MISYS-WEB je primárně
určen pro jednoduché a rychlé získání grafických a popisných
informací, proto je do tohoto systému implementována nejdůle-
žitější podmnožina operací s grafickými a popisnými operacemi.
Systém MISYS-WEB je včetně návodu k použití přístupný na
internetových stránkách města http://www.mestocernosice.cz/
v sekci Mapy.

Závěr
Z výše uvedeného vyplývá, že elektronizace procesů ve veřejné
správě probíhá v současné chvíli systémově a koordinovaně.

Aleš Rádl
starosta města Černošice

O elektronizaci veřejné správy

Městský úřad Hostivice přijme

strážníka městské policie, 
nástup možný ihned.

Místo podání přihlášek: Městský úřad Hostivice,
Husovo náměstí 13, 253 80 Hostivice.

Bližší informace na www.hostivice.cz 
nebo na tel. 721 722 023

OZNÁMENÍ O VYHLÁŠENÍ VÝBĚROVÉHO ŘÍZENÍ

Městský úřad Hostivice, Husovo náměstí 13, 253 80 Hostivice, zastoupený
tajemníkem úřadu, vyhlašuje v souladu s ustanoveními zákona č. 312/2002 Sb.,

o úřednících územních samosprávných celků,

výběrové řízení na obsazení pracovního místa

vedoucí finančního odboru
Podrobnosti výběrového řízení jsou na internetových stránkách města

www.hostivice.cz (Radnice - Výběrová řízení - Pracovní místa)



KANTOŘI NA ZÁMKU
Do letošní sezóny zámeckých koncertů jsme netradičně zařadili i vystou-
pení folkové skupiny. Byli jsme si vědomi, že tento žánr poněkud vybo-
čuje ze zaběhnutého rámce, ale naším přáním bylo repertoár koncertů
rozšířit a obohatit. Při té příležitosti jsme měli na paměti i slova Jaroslava
Svěceného, který říká, že hudba se nemá vymezovat podle žánrů, ale

podle její kvality a samo-
zřejmě kvality jejích inter-
pretů. Soudě podle ohlasu
tohoto koncertu,   KAN-
TOŘI,  kteří mají v podtitulu
svého názvu uvedeno –
FOLK & TRADITIONAL
MUSIC GROUP, předčili
veškerá naše očekávání.
Zcela dostáli svému krédu
navázat na muzikantské tra-
dice minulosti a přiblížit sou-
časnému posluchači hudeb-
ní a textové kouzlo lidových

písní a melodií od nejstarších
dob až po současnost. Nástro-
jovým obsazením a zejména
zvukovými kombinacemi houslí,
příčné flétny, kláves, akustické
a elektrické kytary s historic-
kými nástroji – dvěma nině-
rami, trumšajtem, zobcovými
flétnami, fidulou, fanfrnochem,
středověkými dudami, píšťalou
s měchuřinou a irskými cíno-
vými píšťalkami dosahují Kan-
toři svojí hudební originalitu. 

V programu koncertu s výstiž-
ným názvem HODOKVAS
zazněly folkové a lidové písně
Skotska, Anglie, Bretaně,
Walesu, Ameriky a českých
zemí. Spontánní nadšení,
radost a pohoda, které vyzařo-
valy ze všech muzikantů, se již od prvních tónů šířily celou zcela zapl-
něnou zámeckou halou. 

Účinkující Jan Filip (kapelník), Eva Černíková, Martina Vejrová
a Miloš Panchartek, všichni ve stylizovaném dobovém oblečení, kromě
zpěvu ovládají několik nástrojů, které si podle zvolené písně hbitě vymě-
ňují, a tak kromě poslechu bylo i na co se dívat. Zajímavá a poutavá byla
průvodní slova, kterými Jan Filip uváděl každou skladbu. Velký obdiv
a náležitý potlesk sklidila Eva Černíková, která skotské písně velmi zda-
řile opatřila českým textem.

Kantoři tedy tímto vystoupením nejenom dostáli svému krédu, ale potvr-
dili i oprávněnost celostátních uznáních, kterým se jim v předchozích
letech dostalo za objevnou dramaturgii, celkový hudební projev a osobitý
přístup k bohatství lidové písně. Toto všechno naplnili ve svém vystou-
pení u nás víc než vrchovatě a nadšení posluchačů se odráželo v upřím-
ném a dlouhotrvajícím potlesku. Až příslib, že se k nám znovu vrátí, uti-
šil rozradostněné publikum.

Anna Křižková
Foto: Jaroslav Pásek

ZVEME VÁS NA KONCERT

ITALSKÉ, NĚMECKÉ A ČESKÉ HOUSLE ČTYŘ STALETÍ

Jaroslav Svěcený – housle

Markéta Cibulková – klavír

Čtvrtek 9. října 2008 – 19.00 hod. – zámek Hostivice

Mezinárodní kolekce nádherných mistrovských houslí zazní ve skladbách 

Bedřicha Smetany, Antonína Dvořáka, Františka  Bendy, Julese Émile Masseneta, Johanese Brahmse a dalších autorů.

Součástí večera bude i poutavé průvodní slovo o evropské historii houslí a hostivický křest DVD 

„Čtvero ročních období Pražského hradu“, které zachycuje dosud neznámé pražské housle 18. a 19. století.

Rezervace vstupenek: tel: 220 397 138, e-mail: krizkova@radnice.hostivice.cz

Prodej vstupenek od 29.09.2008 v redakci Hostivického měsíčníku 

MěÚ Hostivice – zámek, Husovo náměstí 13, 253 01 Hostivice

DIVADLO!
Zájemci o předplatné na divadelní sezónu 2008-2009 do Středočeského divadla Kladno 

se mohou hlásit u pí. Jany Kozlové na tel. 777 80 81 91.

Cena za 10 představení včetně dopravy je cca 1 100 Kč.
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Pondělí:
16.30 - 17.30 Marešky - taneční gymnastika - přípravka - Věra Marešová 
17.30 - 19.00 Marešky - taneční gymnastika - Věra Marešová
19.00 - 20.00 zdravotní cvičení na velkých balonech nejen pro seniory - Věra Havlová 
20.00 - 21.00 aerobic, bodystiling - Jana Bedrnová

Úterý:
16.30 - 17.30 rodiče a děti -  Radka Šafaříková

Středa:
16.30 - 17.30 Marešky -  taneční gymnastika - přípravka - Věra Marešová
17.30 - 18.30 Marešky - taneční gymnastika - Věra Marešová 
18.30 - 19.45 Floorbal 
20.00 - 21.00 power yoga pro všechny - Věra Havlová

Čtvrtek:
17.00 - 18.00 předškolní děti - Jana Bedrnová, Jana Koukalová, Martina Gráfová
18.00 - 19.00 mladší žactvo - florbal - Jana Koukalová, Jana Bedrnová, Josef Mach

Neděle:
19.00 - 20.15 power yoga pro všechny - Věra Havlová

AKCE - předběžné termíny
6.12.2008 Mikulášská zábava pro dospělé 
7.12.2008 Dětská Mikulášská zábava
17.1.2009 Společenský ples
18.4.2009 Den s netradičními sporty
25.4.2009 Čarodejnická zábava pro dospělé
16.5.2009 Okresní atletické závody

Přijďte si zacvičit i Vy !!!!!

Cyklistický závod
Cyklistický závod PRAHA-KARLOVY VARY-
PRAHA v sobotu 20. září 2008 bude projíždět také
městem Hostivice. Čtenáři Hostivického měsíčníku
mohli zaznamenat článek o tomto závodě již v HM
č. 6-7/2008 (zde byl uveden termín 13. září, který
byl mezitím organizátory změněn na 20. září 2008).
Start závodu je v 9.00 hodin v Praze na
Hradčanském náměstí. Závodníci by měli projíždět
Hostivicí přibližně od 9.30 do 9.45 hod. 

Pro zajímavost uvádíme trať závodu:
Slavnostní start Praha – Hradčanské náměstí,
Ostrý start Hostivice, Jeneč, Unhošť, Kyšice,
Valdek, Velká Dobrá, Doksy, Kamenné Žehrovice,
Tuchlovice, Slovanka, Nové Strašecí, Mšecké
Žehrovice, Mšec, Řevničov,
Krušovice, Krupá, Hořesedly, Hořovičky, Petrohrad,
Lubenec, Libkovice, Bošov PRÉMIE–LIMIT 92 km,
Karlovy Vary, Mattoniho nábřeží, Drahomířino
nábřeží, Divadelní náměstí PRÉMIE 125 km,
Pražská,
Panorámka PRÉMIE–LIMIT 132 km, BUFET
Lubenec, Petrohrad, Hořovičky, Hořesedly, Krupá,
Krušovice PRÉMIE–LIMIT 201 km, BUFET
Řevničov, Mšec, Mšecké Žehrovice, Nové Strašecí,
Slovanka, Tuchlovice, Kamenné Žehrovice, Doksy,
Velká Dobrá, Valdek, Kyšice, Unhošť, Červený
Újezd, Chrášťany, Zličín, Praha LIMIT 251 km,
Kukulova ulice, VRCH PRÉMIE 256km Hradčanské
náměstí CÍL 262 km.

POZVÁNKA 
na sportovně-relaxační 
víkend ve Špindlerově
Mlýně - hotel Bedřiška

termín: 17.10 - 19.10.2008
pro zájemce cvičení -
poweryoga, chi-toning, pila-
tes, velké balony - vhodné
i pro úplné začátečníky.
Cvičení není povinné.
V sousedním hotelu je
k dispozici hotelový aqua-
park s tobogánem, kuželky,
squash, tenisová hala,
bobová dráha a mnohem
více... Přihlášky a více info
na tel. 606 855 165,
verahavlova@gmail.com

ROZVRH HODIN v TJ
SOKOL HOSTIVICE 
s Věrou HAVLOVOU

Pondělí: 19.00 - 20.00 hod
- cvičení na velkých balo-
nech, pilates, overbally,
zdravotní cvičení (vhodné
i pro seniory)
Středa: 20.00 - 21.00 hod -
poweryoga - vhodné i pro
začátečníky
Neděle: 19.00 - 20.15 hod
- poweryoga - vhodné i pro
začátečníky
Těší se na Vás Věra Hav-
lová - Tel: 606 855 165, 
verahavlova@gmail.com

NOVIS  Triatlon Klub  Praha a Sdružení Hostivice 2006
Vás srdečně zvou na 7. ročník běžeckého závodu        

Sousedský běh Hostivice 
Datum: Sobota 11.10.2008
Místo: Hostivice, hráz Litovického rybníka
Trať: M, Ž, V  - 5 km

Děti - 1km
Běží se po rovinatých cestách a pěšinách mezi Hosti-
vickými rybníky, povrch převážně terén, částečně asfalt

Start: 10.00 hod. - start kategorie Děti do 10ti let 
Délka trati: 700 metrů
10.15 hod. - start kategorie Děti nad 10 let 
Délka trati: 1100 metrů
11.00 hod. - start kategorie Hlavní závod - muži,
ženy, veteráni
Délka trati: 4900 metrů
12.00 hod. - vyhlášení vítězů jednotlivých kategorií
(vyhlášení kategorií dětí a lidového běhu proběhne dle
možností v průběhu hlavního závodu)

Kategorie: Děti
Muži do 39 let
Veteráni (nad 39 let)
Ženy do 35 let
Ženy veteránky (nad 35 let)

Startovné: dospělí 20,- korun českých, děti 10,- korun českých
Ceny: Věnuje Sdružení Hostivice 2006 a  firma Novis s.r.o. -

hydroizolace a střešní krytiny

Vítězové jednotlivých kategorií obdrží věcné ceny 
Vyhlášení výsledků: v krátké době po doběhu posledního závodníka
Pořadatel: Novis TK Praha a Sdružení Hostivice 2006 

Na Vaši účast se těší ředitel závodu Petr Novotný

TJ Sokol Hostivice, Tyršova 201, 253 01 Hostivice
www.sweb.cz/sokolhostivice

Rozvrh hodin   (platný od 1. září 2008, začátek dětských cvičení 15. září 2008)

Členské příspěvky

Permanentky časově omezeny
na 6 měsíců

Dospělí 
1 vstup 50,- Kč
10 vstupů 470,- Kč
20 vstupů 900,- Kč
25 vstupů 1.000,- Kč

Děti: 30,- Kč
Důchodci 20 lekcí 600,- Kč
Neregistrovaný člen 65,- Kč

Kontakty:
Bedrnová Jana 602 765 822
Gráfová Martina 774 511 774
Havlová Věra 606 855 165
Koukalová Jana 605 739 783
Marešová Věra 732 474 517
Šafaříková Radka 607 558 755

Možnost pronájmu tělocvičny
300,- Kč/1hod

Výzva:

Volejbalisté hledají nové 
spoluhráče/spoluhráčky

Také rádi hrajete volejbal? Přijďte si s námi
zahrát! Scházíme se každé úterý od 18:00
v hostivické Sokolovně. 
Telefonický kontakt: K. Malík 724 979 099



Vážení občané Hostivice, 
od doby mého posledního příspěvku byl v Hostivici a okolí hlá-
šen větší počet případů krádeží věcí z motorových vozidel.
Opět na Vás apeluji, abyste ve svých vozidlech nepone-
chávali žádná lákadla pro zloděje - jakékoli tašky,
brašny či např. notebooky, a to ani přes den na něko-
lik minut, protože v poslední době v rajonu OOP Hosti-
vice páchá trestnou činnost pachatel či pachatelé, kteří
násilně vnikají do vozidel, aniž by se zajímali o svědky
v okolí, kteří reagují na hluk rozbíjeného okna vozidla. Zlo-
ději stačí několik vteřin na rozbití okna dveří vozidla, vzniklým
otvorem odcizí např. tašku, naskočí do vozidla a ujíždí. Pokud

budete takovým svědkem, ihned událost oznamte na l. 158,
zaznamenejte si registrační značku, typ, barvu vozidla, podobu

zloděje a směr odjezdu vozidla. Dále se nyní množí pří-
pady, kdy se pachatel či pachatelé vnutí do domu star-
šího občana pod záminkou, že přišli vrátit přeplatek za
elektřinu, potřebují rozměnit bankovku velké hodnoty,
při tom sledují, kde má důchodce uložené peníze na
rozměnění, které mu poté odcizí. Proto do domu

nezvěte žádné osoby, které neznáte, podobné přeplatky
za energie Vám jsou zasílány složenkou, nikoli osobně

donášeny do domu.  
npor. Kamil Krupička, OOP Hostivice

V sobotu dne 18. října 2008 se koná

SBĚR ŠATSTVA
na faře v Hostivici od 9 do 13 hodin

Bereme: oděvy dámské, pánské, dět-
ské, knihy, sportovní a školní potřeby,
deky jen peřové, boty, ručníky, utěrky,
ložní prádlo
Nebereme: obleky silonové a dedero-
nové, kufry, kočárky, nábytek,
domácí spotřebiče, nádobí, časopisy

UZÁVĚRKA PRO INZERCI 
ve zvláštním vydání Hostivického měsíčníku s jízdními řády, 

telefony a inzerci 24. října 2008

Ceny inzerce Celá strana (formát 12x18 cm) 1.600 Kč
1/2 strany (formát 12x8,5 cm) 800 Kč
1/4 strany (formát 12x4 cm) 400 Kč

Adresa redakce: 
Městský úřad Hostivice, Husovo nám. 13, 253 80 Hostivice, tel. 220 397 138, 

fax: 220 982 168, e-mail: hm@radnice.hostivice.cz
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VZPOMÍNKA

Dne 29. června 2008 tomu byl již rok, co nás navždy opustila naše
drahá maminka a babička, 
paní Emilie Obrázková.

Stále vzpomínají dcera a syn s rodinami.

********************************************
Dne 22. srpna 2008 vzpomeneme 3. výročí, co nás opustila moje

manželka, naše maminka a babička, 
paní Zdeňka Hrdličková.

Stále vzpomíná manžel, dcera Ivana s rodinou a syn Václav.

********************************************
Dne 5. září 2008 vzpomeneme již 15 let od úmrtí skromného

a pracovitého manžela a tatínka,
pana Mgr. Jiřího Langra,

dlouholetého ředitele Zvláštní školy v Hostivici. 
Nikdy nezapomene manželka s dcerou.

********************************************
Dne 21. září 2008 vzpomeneme 3. výročí úmrtí

pana Josefa Linka.
Všem, kteří na něho vzpomenou, děkují

manželka, dcera Věra a bratr Ladislav s rodinami.

********************************************
Letos vzpomínáme nedožité sté narozeniny a třicet let od úmrtí

našeho otce a dědy,
pana Vlastimila Šprunka,

dlouholetého zaměstnance bývalé “Zichovky”.
Rodina.

********************************************
Dne 27. září 2008 vzpomeneme 1. smutného výročí úmrtí mého

manžela, tatínka a dědečka,
pana Josefa Jedličky.

Stále vzpomíná manželka, dcery a synové s rodinami.

********************************************
Dne 1. října 2008 uplyne 20 let, co nás navždy opustil

pan Karel Vizner.
Vzpomeňte s námi.

Stále vzpomíná zarmoucená rodina.

BLAHOPŘÁNÍ

Dne 7. června 2008 se rozhodli jít společnou cestou a uzavřít
manželství na hradě Křivoklát,

paní Ing. Jiřina Jedličková, CSc. a pan Ing. Jan Neckář.
Hodně štěstí a lásky jim ze srdce přeje matka.

********************************************
Dne 1. září 2008 oslaví své 75. narozeniny naše maminka,

paní Alena Humlová.
Blahopřejeme co nejsrdečněji a přejeme pevné zdraví a hodně štěstí!

Dcery Lucie a Tereza s rodinami.

PODĚKOVÁNÍ ZA BLAHOPŘÁNÍ

Děkuji paní starostce a sociálnímu odboru za dárkový koš a krásné
blahopřání k mým 80. narozeninám.

Josef Černoch

********************************************
Děkuji paní starostce města Hostivice za blahopřání a dárkový balíček
k mému životnímu jubileu. Za předání děkuji paní J. Pelcové a panu

K. Kletečkovi. Ještě jednou děkuje MěÚ Hostivice
Věra Linková

********************************************
Děkuji Městskému úřadu Hostivice za ústní i písemné blahopřání
a věcný dárek, které mi byly předány k mým 85. narozeninám.

Karel Klouda

********************************************
Děkuji městskému úřadu za blahopřání a dárek k mým 

80. narozeninám. Za předání děkuji paní Pelcové. Přeji Vám všem
hodně zdraví a úspěchu ve Vaší práci.

Marie Tomášková

********************************************
Děkuji městskému úřadu za dar a blahopřání k mým 75. narozeninám.

Božena Najmanová

PODĚKOVÁNÍ

Děkuji za účast při poslední cestě
pana Petra Vaška,

za projevy soustrasti a květinové dary. Především děkuji rodině
Borovských a Zárybnických.

Jiřina Vašková
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inzerce

Hledáme externí spolupracovníky I Vy můžete přispět k zjišťování názorů a potřeb svých spoluobčanů 

Factum Invenio, od roku 1991 jedna z nejvýznamnějších společností pro výzkum trhu a veřejného mínění, hledá pro doplnění a rozšíření své
celorepublikové tazatelské sítě externí spolupracovníky – tazatele.
Práce tazatele spočívá ve sběru dat formou osobního dotazování určených respondentů na základě standardizovaných dotazníků.
Cílem je zjistit názory občanů, na spotřebitelská i společenská témata (názory na zboží, služby, spotřebitelské chování, životní pod-
mínky apod.). Výsledky těchto výzkumů pak slouží firmám z oblasti výroby, obchodu, služeb i dalším institucím k přizpůsobování
svých činností potřebám populace.
Úkolem tazatele je vyhledat v okruhu své působnosti cílové osoby, tzv. respondenty, dle zadaných dispozic a provést s nimi rozhovor podle dotaz-
níku. Respondentům přitom zaručujeme anonymitu jejich odpovědí, neboť osobní údaje, jako jméno a adresa dotazovaného, nejsou zapisovány
do dotazníku. Tazatelé s námi spolupracují na základě dohod o provedení práce, uzavíraných na jednotlivé zakázky. 

Koho hledáme: Muže a ženy starší než 20 let, kteří mají čas a schopnosti věnovat se této činnosti. Možnost použití vlastního vozidla vítána.
Co očekáváme: Spolehlivost  ❏❏ Zodpovědnost  ❏❏ Komunikativnost  ❏❏ Zkušenosti v jednání s lidmi.
Co nabízíme: Bezplatné osobní proškolení a další metodickou a informační pomoc. Zajímavou práci v kontaktu s lidmi, korektní
honorování vykonané práce

Další informace o spolupráci je možno získat u Marie Ševerové, tel. 224 805 623,  
e-mail: severova@factum.cz nebo na adrese:   Factum Invenio, s.r.o., Tazatelská skupina, Těšnov 5, 110 00 Praha 1
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